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נברך בברכות את חבר המועצה מיכאל רייזמן שמחתן היום את הבת שלו. כן  גב' רונית ויינטראוב: 

 אמן.  ,ירבו שמחות אצל כולנו

 

אני רוצה לברך אותו, אף אחד מאיתנו לא ידע על הסיפור הזה של רייזמן אם   מר חיים ברוידא: 

 הייתי נענה לו.   יש לך פה איזה ספק. אם הוא היה מבקש, אז תאמיני לי

 

 הכול טוב.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אף אחד לא ידע על הדבר הזה, ואם מישהו פה יש לו ספק, אז אין ספק.   מר חיים ברוידא: 

 

 אין צורך הכול בסדר, דרורה ומיכאל, ודרורה שיהיה לה רק שמחות ובריאות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה שלמה לדרורה. אני מאחל מפה רפוא מר חיים גולדמן: 

 

 כן, שיתקזזו...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אוקיי, אנחנו נתחיל בישיבה. אז ערב טוב לכולם. בתחילת הישיבה אני רוצה  מר חיים ברוידא: 

 -למסור שוב דיווח קצר בנושא הקורונה ועוד מספר עדכונים. נכון להיום

 

את גב' רונית ויינטראוב:  מתחיל,  שאתה  לפני  חיים  אחת, סליחה  בקשה  רוצה  אני  לי,  מרשה  ה 

  -שהאנשים מהקהל ישבו במקומם. אנא ישבו במקומם ולא

 

   -אוקיי, נכון להיום מר חיים ברוידא: 
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 ולא ייגשו לחברי מועצה ולא ישתתפו בדיון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רונית, נכון להיום לשמחת כולנו מר חיים ברוידא: 

 

 , אני יכולה לקבל הבטחה שהדיון יתנהל?  ביקשתי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ביקשת בסדר, שמעו אותך.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

בתחלואה  מר חיים ברוידא:  הירידה  מגמת  המשך  את  רואים  אנו  כולנו  לשמחת  להיום  נכון 

עתה   כבר  לומר  שניתן  חושב  אני  פברואר,  ינואר  החודשים  על  בהסתכלות  שיעור  ברעננה.  כי 

ההתחסנות הגבוה בעיר, ואנחנו היינו שיא ארצי, אפשר לנו להמשיך בפעילות במוסדות החינוך וגם  

חולים. המגמה החיובית נותנת לנו    1,077-רבית. כיום בעיר כיביתר הפעילויות העירוניות עם שגרה מ

בסימן   השנה  תעמוד  הפעילות  לציבור.  מגוונים  אירועים  ולקיים  לרעננה. שני  100להמשיך  ם 

צופים מכל רחבי    1,000-הגימנסטרדה שהתקיימה לפני כשבוע וחצי זכתה להצלחה גדולה. למעלה מ

הארץ הגיעו ולקחו חלק בתחרויות. היי דרורה, איך את מרגישה? איך את מרגישה? יופי. אנחנו גם 

התקיימו   מרץ  חודש  במהלך  לגלי.  בריאות  ה  2מאחלים  שנת  בסימן  נוספים  מרוץ  100-אירועים   .

ב שיתקיים  ב  11.3.22-רעננה  שתיערך  אנשים    18.3.22-ועדלאידע  אלפי  בהשתתפות  הפורים  בחג 

לפני   לה.  ומחוצה  לרכוש   3מהעיר  שמאפשר  תחפושות  יריד  תחפושוק,  חשוב  אירוע  קיימנו  ימים 

לקהילתיות   דוגמא  היא  במיזם  המעורבים  וככלל  הנוער  של  ההתגייסות  לחג.  ואביזרים  תחפושות 

נית, ולדאגה המשותפת של כולם, שאף אחד חלילה לא יישאר מאחור. את חודש פברואר חודש  הרענ

המשפחה שהוגדר כחודש הלאומי להגנה על ילדים ברשת, סיימנו במגוון הרצאות שמטרתם להעלות  

הזו   בעת  במיוחד  חשוב  והדיגיטליים.  הווירטואליים  במרחבים  האורבות  לסכנות  המודעות  את 
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ותים החינוכיים יהיו רגישים וערניים למה שהילדים והנוער שלנו נחשפים אליו. יש שהורים לצד הצו

לכך השפעות חברתיות וחינוכיות משמעותיות ביותר. סוף סוף לאחר שנים רבות ומאמצים גדולים, 

נושא חשוב מאין כמותו.   זה  ואלכוהול.  למניעת אלימות, סמים  לתוכנית הלאומית  רעננה מצטרפת 

העובדה   גדולה,  בעצם  בשורה  היא  אצלנו,  ברעננה  כאן  השקעה  על  המדינה  את  לרתום  שהצלחנו 

שתעצים את היכולות של כל הצוותים החינוכיים העוסקים בנושא, כך נוכל להציע כלים טובים יותר 

בין הרשויות הבודדות בארץ,   היא  רחבים להתמודדות בתחום. שמח לבשר לכם שרעננה  ומשאבים 

לציון   העירוני    במדד  100שזכתה  האתר  כאשר  מדיניות,  של  עניין  זה  מבחינתי  הארצית.  השקיפות 

החדש שהושק לפני כשנה משמש במה פומבית לכל המידע הציבורי הקיים, החל מהחלטות עירוניות, 

דיוני ועדות, מועצת עיר, שיתופי ציבור, מידע לתושב, מכרזים, קולות קוראים ועוד. מדד השקיפות 

לעצמו לבחון את הבהירות ושיקוף המידע של התהליכים ברשות. הוא דוגם    ברשויות המקומיות שם

קריטריונים שונים, כולל פרמטרים ואבני בוחן בתחום איכות הסביבה, בנייה ירוקה, היערכות    109

לשינוי אקלים, הנגשת מידע לציבור בחירום ובשגרה, וזה הישג גדול לעיריית רעננה. ואני מודה לכל  

 .  העוסקים במלאכה

בשבוע שעבר ביקר בעיר שר הרווחה והביטחון החברתי מאיר כהן. הצגנו בפניו את היחידה החדשה  

לטיפול בבדידות שתיתן מענה לבדידות בעזרת התגייסות והכשרת ועדי בתים, לצד המילים החמות  

מה   הזאת,  היחידה  את  לגבש  משרדו  מאנשי  השר  ביקש  בעיר  הרווחה  מערך  לתפקוד  והמחמאות 

עשינו כפיילוט ארצי וכמגדלור לנושא הטיפול בבדידות ברשויות המקומיות. אנחנו צריכים    שאנחנו

 להיות גאים על כך.  

 

 . 2022אישור תקציב רגיל לשנת   .1

 

רגיל   מר חיים ברוידא:  תקציב  אישור  היום.  סדר  שעל  הראשון  לנושא  עכשיו  עוברים  אנחנו 

פי שהצגתי גם בישיבה הקודמת. לשמחתי הצלחנו  . אני פותח את הישיבה החשובה הזו, כ2022לשנת  
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באיזון, זו השנה השלישית ברציפות, בהתאם לתחזית התקציב, והצלחנו לשמור על    2021לסיים את  

תקציב   בבניית  איתנה.  כעיר  רעננה  של  מאוזן   2022מעמדה  תקציב  ליצור  רבים  מאמצים  השקענו 

ת רבה,  וביסודיות  במקצועיות  נעשתה  העבודה  מנהלי  ואחראי.  עם  ושיתוף  מעמיקה  חשיבה  וך 

תקציב.   המקושרת  בתוכנית  ביטוי  לידי  שבאה  כפי  תקציב העירייה,  להציב  למטרה  לעצמנו  שמנו 

שאנו   והפיתוח  השירותים  ורמת  החיים  איכות  את  ומשדרג  במרכז,  התושב  את  שמציב  מאוזן 

וחיסכון   התייעלות  כסף.  בפחות  עשייה  יותר  על  דגש  שמנו  בעיר.  המשאבים  מעניקים  הרחבת  לצד 

חברי מועצת העיר יצרו אופוזיציית רוב    10-החיצוניים המביאים להגדלת ההשקעה בתושב. מאחר ו

₪ בחודש לבית אב, שיועדו לאורך כל    17והם מונעים את אישור גביית אגרת אבטחה סך ממוצע של  

תה. לאחר בדיקה  השנים להפעלת סיירת הביטחון, שקלנו את המשך דרכה של הסיירת עד כדי סגיר

החלטתי  רעננה,  בתושבי  תיפגע  האופוזיציה  חברי  החלטת  בו  מצב  למנוע  וכדי  מעמיקה,  וחשיבה 

וחכמה לאחר שביצענו התאמות בתקציב  יעילה  תופעל במסגרת  היא  להימנע מסגירת הסיירת, אך 

חדשני טכנולוגיים  באמצעים  השימוש  העצמת  כולל  הנדרשות,  הפעולות  כל  את  עשינו  ים, הרגיל. 

שהוכנסו במערכות העירייה של עיר חכמה, כדי שהשירות ורמת הביטחון של תושבי רעננה לא ייפגעו.  

אני גאה ומודה לחבריי מועצת העיר בקואליציה, להנהלת העיר ולכלל עובדי העירייה על עמידה בכל  

מיט שירות  לתושבים  לספק  שנמשיך  מתחייב  אני  רעננה.  תושבי  טובת  של  בראייה  בי  האתגרים 

לצוות   מודה  אני  עליהם.  אמונה  הביטחון  שסיירת  השירותים  מגוון  על  שמירה  תוך  ויעיל,  איכותי 

ליו"ר  העיר,  בהנהלת  לחבריי  המקצועי  הניהולי  לצוות  מודה  אני  ככה,  לי  מפריע  זה  אלי  הניהולי, 

העירייה מגזבר  אבקש  אני  במלאכה.  העוסקים  ולכל  הכספים  ועדת  חברי  שחר,  גלי  הכספים    ועדת 

 לפרט ולתת התייחסותו לתקציב האמור.  

 

המעודכן   מר יוסי מזרחי:  התקציב  את  בזה  לכם  מגישים  אנחנו  הזה  2022טוב,  התקציב   .

... הכנסות של    773-היקפו מסתכם ב  11.5מיליון ₪, וזה לאחר שאנחנו ביטלנו את אגרת השמירה. 

הסייר את  השארנו  אנחנו  העיר,  ראש  שאמר  כפי  זה  מול   .₪ עלויות  מיליון  לרבות  יעילה,  בצורה  ת 

מיליון    6אבטחה כמובן והמוקד. כדי להבטיח את הדברים הזה נאלצנו לבצע, נדרשנו לבצע קיצוץ של  



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 8 
 

וכך עשינו. התקציב הזה למעשה מוגש אחרי שלמעשה להזכירכם בדצמבר   הגשנו    ₪2021 בתקציב 

רה הזאתי לא אושרה, אז כפי שהייתה במקור. מאחר ואגרת השמילכם תקציב עם אגרת השמירה,  

התקציב נמשך ולא הצבענו עליו. הגשנו את התקציב פעם נוספת בינואר, אחרי שעשינו קיטון באגרת 

השמירה תוך זה שהבאנו את חוק העזר מחדש. שוב, חוק העזר לא אושר ולכן גם התקציב המעודכן  

צביע עליו. בתקציב הזה מיליון ₪ נמשך, כי לא היה מקום לה  1.6עם האגרה המופחתת וצמצום של  

פוגעים בציבור.  למעשה אנחנו ביצענו צמצום התייעלויות, השתדלנו במקומות שפחות מפריעים או 

שכולם   ניסיון  השירות.  ברמת  לפגוע  מזערי  ניסיון  באמת  שירות.  רמת  על  לשמור  הייתה  המטרה 

ליכולות   בהתאם  למיניהם,  האגפים  בין  חלוקה  כלומר  התחלקנו,  בנטל.  ואגף.  יישאו  אגף  כל  של 

מיליון ₪ למעשה אם אני מצביע על הקיצוצים העיקריים שביצענו אותם, או ההתייעלויות,   6אותם  

מיליון ₪. אז כמו    290-אז ביצענו התייעלויות למעשה באירועים. לדוגמא אירועי הספורט הוקטנו ב 

ון ₪, צמצום ביישום  בכמילי  100-₪, צמצום אירועי ה  290,000שאמרנו צמצום באירועי ספורט של  

בתיה   כפר  אמי"ת  בתיה.    1.5הסכם  בכפר  גם  גם...  החינוך  פעילות  של  לסבסוד  שהביא   ,₪ מיליון 

ל קרוב  של  בהיקף  קיץ  אירועי  האור,  פסטיבל  כמו  אירועים  גם    400,000-ביטול  כמובן  בנוסף   .₪

כ הורדנו  והשתלמויות  עובדים  של  הורדנו    150,000-הכשרות  תמיכות   .₪200,000    ,₪100,000    ₪

ו בזמנו    100,000-בספורט  שהיה  היח"צ  ביטול  בסימפונט.  הוספנו    ₪300,000.    ₪210,000   ₪

₪.    100,000משכירויות של מטרופולין, זה כבר ביצענו בעדכון הקודם. הקטנת רכבים תפעוליים עוד  

קטנים של   ₪. כלומר סדרה של פעולות, וחלקן גם בסכומים  200,000-התייעלות בטיאוט רחובות כ

מיליון ₪ התייעלות, שכנגד   ₪6 שם, שבסופו של דבר מביאים אותנו לאותם    ₪50,000 פה    50,000

 התייעלות זאת למעשה אנחנו...

 

 טוב, אפשר להתייחס?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן בהחלט.  מר חיים ברוידא: 
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עירי  גב' רונית ויינטראוב:  של  השוטף  שהתקציב  להגיד  רוצה  אני  לשנת  טוב,  רעננה  נולד   2022ית 

בחטא וההצעה הנוכחית שמוגשת היום לפנינו, מוסיפה חטא על פשע. קודם כל אכן התקבלה החלטת  

את   להכיל  יכול  לא  העירייה  שתקציב  חושבים  היינו  אם  אבל  השמירה.  אגרת  את  לבטל  מועצה 

לפגוע    הסיירת כל סעיף הביטחון מבלי  היינו מתנהלים אחרת. אבל  ואת  אז  יודעים שזה בו,  אנחנו 

העלאת   על  מתבססת  אחד  שמצד  בזבזנית,  הייתה  שלדעתנו  תקציב  הצעת  ראינו  אנחנו  אפשרי. 

בשנת   חריגה  גם  ארנונה  והעלאת  להפחית 2019ארנונה,  הבטחה  שהייתה  מחברים  יודעת  שאני   ,

הבסיס  היה  זה  השמירה.  אגרת  את  לבטל  והחלטנו  שעלה  הבסיס  היה  זה  קרה.  לא  וזה  בהמשך 

 הצביעה נגד אגרת השמירה. אין פה איזו החלטה שונה.  2020ינו האופוזיציה גם בשנת שבג

 

 אופוזיציה אתם, ארבעתכם.  מר חיים ברוידא: 

 

אנשים. שנייה תן לי לסיים בבקשה, אנחנו הגענו    7,  ושנייה, לא, לא ארבעתנ גב' רונית ויינטראוב: 

בארנונה, יכול לתמוך בסיירת    10%-ב ללמסקנה שתקציב שמבוסס על התייקרות מתמשכת של קרו

גבייה של   היא שהצעה מקורית מדגימה המשך  דעתנו  על התושבים.  להכביד  בלי להמשיך  הביטחון 

שראינו  הגיונית  לא  עלייה  למשל  בזבזני.  תקציב  אומרת  שוב  שאני  למה  כסף  מפנה  השמירה  אגרת 

ציבו ליחסי  חברות  להחזיק  צריכה  לא  העירייה  אך  יח"צ,  עובדים  בסעיפי  מספיק  יש  בסדר  זה  ר, 

מוכשרים בדוברות ומסביב. אנחנו ראינו עלייה בסעיפים של חגיגות לא מידתית, בשום מצב תקציב 

של   מיליונים  להכיל  יכול   לא  הוא  שלו,  המסורתי  המבנה  את  מכירים  שאנחנו  כמו  רעננה  עיריית 

ר, זה לא קיים. מנגד לא ראיתי שקלים בנושאי חגיגות, אין מה לעשות, זה לא הגיוני, זה לא מסתד

שאת כל המיליונים האלה מישהו חשב למנוע שחיקה בהשתתפות של העירייה בתקציבי חינוך, זה גם  

לא קרה עכשיו, וזה גם לא קרה בהצעה שנהנתה מתוספת של אגרת שמירה. ראינו שחיקה בתמיכה  

שעות נושא  את  גם  מזכירה  אני  החינוך.  בתחום  העירייה  של  את   העירונית  מזכירה  אני  התיכונים, 

המרכז לגיל הרך. ראיתי שחיקה בתקציבי רווחה, וכואב לי ואני אחזור ואזכיר את זה, את מחיקה  

כמעט כליל של הסבסוד של שירותי הפנאי של הגיל השלישי. כי כשמבטלים סבסוד של שירותי פנאי 
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השלי בגיל  אפם  נשמת  וזה  שבאים,  שאנשים  אומרת  זאת  הזהב,  חוגים,  במועדון  לקחת  להגיע  שי 

 -יוותרו על חוג ועוד חוג, זה אנשים בגיל השלישי שבאים פחות יום למועדון, מוותרים וחוששים

 

 אבל הסביר לך יוסי שלא הייתה שחיקה של שקל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סליחה, המספרים מדברים בעד עצמם, ואתה לא מפריע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מדברת סתם, את מדברת סתם.  א: מר חיים ברויד

 

   -שמענו, אני לא מבינה, אני מדברת סתם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה, תנו לה להמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

מה   גב' רונית ויינטראוב:  הכול בסדר.  לא מבינה שם, רק אתה מבין,  היא  בכלכלה,  לא מבין  הוא 

 ות הדיבור שלי. שאתה רוצה מה שתגיד, אבל אני אסיים את זכ

 

 אין שום בעיה, בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אסיים כי הנושא הזה יותר מידי חשוב לי, וכן הייתה פגיעה בגיל השלישי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , איזו פעילות רונית? במה? תגידי במה גב' ענבר הוכברג: 

 

 , אתם מתכוונים להמשיך? 32מועדון הזהב הסבסוד עומד על  גב' רונית ויינטראוב: 

 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 11 
 

 לא, לא, לא, תמשיכי.   מר חיים ברוידא: 

 

אין סיבה אוקיי, הצעת התקציב החדשה לא מקובלת, כי הוא פוגעת אנושות  גב' רונית ויינטראוב: 

ויש עדיין גם   ויש   4.7בסיירת הביטחון, ואי אפשר לשמר סיירת ככה,  שאתה יכול למצוא בתקציב, 

 להמשיך לתת דוגמאות.  דוגמאות ואני יכולה 

 

 הרבה זמן, לא היה זמן להעביר דוגמאות...   מר חיים ברוידא: 

 

עדיפויות  גב' רונית ויינטראוב:  סדרי  הזה  בתקציב  רואים  אנחנו  הזה,  בתקציב  רואים  אנחנו 

הסיירת   בשביל  להיאבק  נמשיך  אנחנו  התושבים.  צורכי  את  מושכל  באופן  רואים  שלא  מעוותים 

בשביל וגם  שירותים    הזאת,  מתן  ותוך  ובמחשבה,  דעת  ביישוב  שמנוהל  תקציב  שירותים  מערכת 

 בסדר עדיפויות הגיוני. תודה שאפשרת לי לדבר.  

 

 .  ממנוחלק בלתי נפרד   ומהווים מצורפים במלואם כנספח לפרוטוקול זה רונית ויינטראובשל  דבריה

 

 

א מר חיים ברוידא:  ני רוצה להגיד לך אבל בצורה  תודה רבה. אני רוצה לענות לך, דבר ראשון 

דמגוג זאת  שאת  זה.  בשנה  ככה,  לך  להסביר  להיות.  שיכולה  זולה  הכי  חופרי, יה  עם  ביחד  היית 

  -וכאשר הצבעת בעד אגרת התיעול

 

 אתה רוצה גם לחזור לאוסטורבסקי שהיה ראש המועצה הראשון?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -גיד לך, כאשר את הייתרוצה לחזור עוד פעם ולה מר חיים ברוידא: 
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 אתה רוצה את שקולניק?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

, אוקיי?  22.3%-ת היית בקואליציה ביחד עם חופרי, הארנונה עלתה בכאשר א מר חיים ברוידא: 

   -אבל הצבעת בעד אגרת

 

 זה קשור עכשיו לתקציב?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, כן, זה קשור מאוד.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה קשור למצב הביטחוני פה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עי לי בבקשה,  בקדנציה הקודמת, אל תפרי מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעיה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חיבור   מר חיים ברוידא:  זה  יודעת,  את  זה  אומרת  שאת  שמה  יבין  שהציבור  רוצה  פשוט  אני 

 -יה הקודמתמאוד יפה, אבל אין לו קשר למציאות. בקדנצ

 

 עכשיו זה חיבור, אתה מזלזל גם בדברים שאני אומרת?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני מזלזל כיוון שאת אומרת דברים שאין בהם ברוידא:  מר חיים

 

 אתה מזלזל, לא, אני מתבססת על מספרים נתונים. אתה רוצה הספרים כאן,   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מתבסס?   על מה אני מר חיים ברוידא: 

 

   -אני שוב מזכירה לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אל תפריעי לי מר חיים ברוידא: 

 

 שאני יכולה להציג את הנתונים.  נית ויינטראוב: גב' רו

 

 סליחה, אל תפריעי לי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול לזלזל בחברי מועצה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יכול, יש לו זכות דיבור.   ה זה הוא לאהוא יכול, מ מר חיים גולדמן: 

 

 ים לא נכונים. ולהגיד שהדברים שמבוססים על מספר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סיימת?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להגיד שאתה לא מסכים איתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סיימת?  מר חיים ברוידא: 

 

 א מסכים איתי.  אתה יכול להגיד שאתה ל  גב' רונית ויינטראוב: 
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 סיימת? סיימת? סיימת? אני עכשיו אחזור על הדברים מהתחלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש פה חופש דיבור, כל אחד יכול להגיד.   ר חיים גולדמן: מ

 

היה   מר חיים ברוידא:  שכאשר  כיוון  זולה.  דמגוגיה  זאת  הדברים,  על  אחזור  עלייה    22%אני 

אגרת בעד  הצבעת  את  חופרי,  ביילסקי  בתקופת  אצל  הקודמת  בקדנציה  את 14.9%היה    התיעול.   ,

. איך  9%-בקדנציה הנוכחית. לא עברנו את ה  9%רנו  הצבעת בעד אגרת התיעול. אנחנו עדיין לא עב

את יכולה היום לבוא ולספר לציבור את הסיפור הזה שהסיפורת שעכשיו אמרת על הדברים האלה.  

ברת? על איזה עליות? עכשיו אני רוצה לשאול אותך עוד  , על איזה עליות את מד9%-לא עברנו את ה

₪ כמעט לשנה. מה בדרך כלל מוציאים ליום עצמאות   2.8על    100-שאלה. אנחנו הגדרנו את חגיגות ה

₪, ואני אראה לך את הדברים   3,100,000לרעננה, עשינו חישוב היה כמעט    90אחד. בתקופתך חגיגות  

   -שנה 90-ות להאלה. איך את יכולה היום על חגיג

 

   -אתה עושה מניפולציה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מעולם במחלקת תרבות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי. מר חיים ברוידא: 

 

 באחריותי לא היה את הסכום הזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי. מר חיים ברוידא: 
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 לא, אני אפריע לך להגיד דברים לא נכונים.   אוב: ת ויינטרגב' רוני

 

 ם האלה. הקראנו לך את הסעיפי מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי הקראנו כן.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להראות לך כמה דמגוגיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא הראית את המובאות, אני לא יכולה להראות לך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי, אל תפריעי לי.  מר חיים ברוידא: 

 

ביילסקי גב' רונית ויינטראוב:  עם  לא אעלה ארנונה לתושבים,  וכן הצבעתי  אני  ביילסקי אמר  כי   ,

 הוא בניגוד אליך קיבל גירעון, אבל גם לא העלה ארנונה. הוא לא העלה ארנונה. 

 

  מה זה לא העלה? מר חיים גולדמן: 

 

   -הוא אמר: אני לא אעלה את הארנונה, אני לא אעניש את התושבים טראוב: גב' רונית ויינ

 

 ה אבל.  הוא העל מר חיים גולדמן: 

 

 על טעויות של... לכן הצבענו על אגרת השמירה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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להקשיב  את יכולה רגע שנייה אחת, את יכולה רגע שנייה אחת להקשיב לי? מר חיים ברוידא: 

 לי? 

 

 ממשיכה כל הזמן.   ת ויינטראוב: רוניגב' 

 

היה שמה כתוב אגרת תיעול.    יש לי שאלה אליך, כאשר קיבלנו את הארנונה מר חיים ברוידא: 

  מאיזה כיס זה יוצא?

 

  -אתה מערבב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה אני מערבב?   מר חיים ברוידא: 

 

  -ואתה יודע מה אני מקווה שאתה עושה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  מה אני מערבב? מר חיים ברוידא: 

 

 ציפאלית.  מניפולציה ולא מגלה חוסר הבנה מוני גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

  -שנים ראש עיר 3כי אתה כבר  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -עוד דבר מר חיים ברוידא: 
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  -שות עירומיליון שנה מתמודד לרא  גב' רונית ויינטראוב: 

 

יכול להגיד לך, שעיריית רעננה מקבלת מר חיים ברוידא:  בינתיים דבר אחד  את   עוד דבר, אני 

פה,   נמצא  שאני  מאז  גבוהים  הכי  תבואי    5-ו  100ועוד    100הציונים  כאשר  אלה העובדות,  כוכבים. 

טיינת, ואם בכל מקום בבחינות, אני אראה שאת תלמידה מצ 100, 100ותגידי לי שאת מקבלת ציונים 

לך, אירועי , אני אגיד לך את לא מצטיינת, זה דבר פשוט. ועוד דבר אני רוצה להגיד  70-ו  60תקבלי  

 -100-₪. איך את יכולה על חגיגות ה 3,200,000, 95חגיגות 

 

על   גב' רונית ויינטראוב:  דיברתי  אני  כי  הסעיפים.  מספרי  את  תראה  שאתה    5עכשיו   ₪ מיליון 

  -שמת

 

   -את מוכנה להפסיק רק וידא: מר חיים בר

 

   -רק במחלקת תרבות. רק במחלקת תרבות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מוכנה רגע להפסיק?   ים ברוידא: מר חי

 

 לא היה כזה דבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪.   5איזה  גב' ענבר הוכברג: 

 

 לרעננה, 100פעולות תרבות פלוס  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  ומפריע לך שטוב ברעננה אה.  וידא: ים ברמר חי
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 מיליון ₪.   5תקראי כמעט  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מפריעה לך אה. טוב תקשיבי רגע, עוד פעם אני רוצה להסביר לך יים ברוידא: מר ח

 

 טוב ברעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -עוד פעם אני רוצה להסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

אני מתרגשת מהבמה שבנית שמה מול העירייה, שאנשים ייפלו שם. זה נורא  נטראוב: גב' רונית ויי

 טוב. 

 

נורא. אני רוצה   וידא: מר חיים בר לי אני מבין שזה עושה לך רע על הלב, אבל לא  אוי תאמיני 

 עוד פעם לחזור, לחזור לך, לחזור לך רונית.  

 

לבוא  גב' מיכל ברם: לא  מההורים  ביקשתי...  שאני  שם    כמו  שמת  שאת  בזמן  שם,  לשחק 

 אילו קצת צניעות. מאוד היה חשוב שזה יהיה ליד הגינה, במקום שהכי לא ראוי. כ את... כי

 

רגע, אני רוצה להגיד לך דבר אחד.  מר חיים ברוידא:  אין לה צניעות, אבל לא משנה. תקשיבי 

רק כדי    100-ת חגיגות הכילידת רעננה, כמי שאת אחת המשפחות הוותיקות בעיר, את מוכנה לבטל א 

 -לגרום שחיים ברוידא לא יצליח

 

 נוע.  לא, לעשות את זה צ גב' רונית ויינטראוב: 
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 ₪?   250,000-זה צנוע, ב מר חיים ברוידא: 

 

 למה ביטלת את סמל רעננה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מי ביטל את סמל מר חיים ברוידא: 

 

הלוגו הישן? אתה כל הפרסומים    חדש אבל מעלים את  למה אתה עושה לוגו גב' רונית ויינטראוב: 

   -של העירייה מראים לוגו

 

 .  100זה לוגו של חגיגות  :מר אריאל הילדסהיימר

 

 אני אראה לך שתמיד כשהיה לוגו חגיגי,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בכל עיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הישן.  לא, בכל הערים שמרו על הלוגו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית בואי נעשה רגע סדר בעובדות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה בן יליד לא מספיק טוב לך אה, מדבר איתי על זה, יאללה. שייק גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 , אה הקבוע בצד הלוגו הזמני. -אבל אתם עושים את ה גב' רונית ויינטראוב: 
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 מיליון ₪ חגיגות.  4 ים עלהגבעתי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אראה לכם שזה היה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה מר:מר אריאל הילדסהיי לחגיגות  אותו  ושדרגנו  הלוגו  את  לקחנו  רשות, 100-רונית,  מכל  לקחנו...   ,

 ואת אומרת דברים לא נכונים. 

 

לחה שלי, אבל אנחנו  רונית, ליבי ליבי עליך על הצער שאת עוברת בגלל ההצ מר חיים ברוידא: 

 שנמצאים כאן.  נמשיך להצליח פה בזכות האנשים 

 

אפ  מר אריאל הילדסהיימר: טלפון  אם  תרימי  גמלאים,  רק  אינו...  כבודם  כי  גמלאים,  על  מילה  שר 

למיכל פרידסון רונית, תשאלי אותה, היא תגיד לך יותר השקעה בגמלאים, תכנית של כיתות ותיקים 

שלום שנכנסה, יחידה לטיפול בבדידות, פורום תעסוקה, תגיד לך מיכל ותמר  שנכנסה. תכנית פריסת  

   -פנסיונרים. איך את יכולה להגיד דבר כזה שהוארק יותר השקעה בגמלאים ו

 

 -הייתי שלשום מר חיים ברוידא: 

 

 הגמלאים זה באמת אין לזה אחיזה במציאות.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 נברא.  לא היה ולא  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

הדיבור  גב' מיכל ברם: טון  זה  רונית  הטון,  זה  לי  חרה  השיח  שמכל  מה  טון  האמת  באיזה   ,

דיבור את אומרת על זה שתקציב תרבות הוא גדול ויש בו איזה שהיא פעילות ענפה, ואירועים שהיו  
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רת אליך. זה על טון  פה בקיץ שבקדנציה שלך בכלל לא היה. למה את לא מתייחסת? רונית, אני מדב

 הדיבור. 

 

 עוד לא הבנת אה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני  גב' מיכל ברם: איזה    לא,  דיבור. כאילו  טון  על טון הדיבור, כאילו באיזה  עליך.  מדברת 

  -פשע שרוצים להגדיל את הפעילויות

 

 זה לא פשע, זאת ברכה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ובת התושבים. תרבות, כאילו לט  גב' מיכל ברם:

 

 אה מותר לי להוסיף עוד נושא ששכחתי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 כנראה לא הצלחת... לאגף שלך תקציב שכזה.    מיכל ברם: גב'

 

 אי אפשר לחנך אותך, אבל היא בכל זאת היא מדברת אליך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ת וואוו.  אילו איזה פשע שמו כסף על תרבולפחות אל תגידי שזה, זה נשמע כ  גב' מיכל ברם:

 

 גיד, בשום צורה. ובטח לא פגענו בגמלאים, זה חשוב לה גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה לא מעניין אותה.   מר משה עייאש לורן: 
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מעט   מר אריאל הילדסהיימר: לא  איתך  שעבדה  הישיבה,  כדי  תוך  תרבות  אגף  מנהלת  אגב  כותבת 

כותבת מועדון הגמלאים,  פורח  שנים,  מועדון הגמלאים  לבן,  גבי  על  עכשיו שחור  זה  יותר מאי   את 

   -םפעם. היא אומרת היא רצתה לבוא לכ

 

 אני רוצה לראות צילום מסך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שלח לה קובי תודה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 , של אמינות, שלא אמינות. מינימום של הגינות, מינימום של הגינות מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -רונית קשה, אני מבין שקשה לראות את זה מר חיים ברוידא: 

 

 מה אמרת? מה אמרת?   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 מינימום של הגינות ואמינות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אה אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את אומרת נתונים לא נכונים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מבקשת לפרוטוקול, תודה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 ד פעם, מינימום של הגינות ואמינות. ואני אגיד את זה עו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר אוקיי, תודה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נו מה את רוצה, את הרי יושבת פה ואומרת פה דברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 י. קיאו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אמשיך להגיד את זה, יש פה גמלאים באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חיים מספיק זה לא מכובד איך שאתה משתלח, קצת ראש העיר...  ב: גב' רונית ויינטראו

 

 מה זה משתלח?   מר חיים ברוידא: 

 

  -תנסה גב' רונית ויינטראוב: 

 

רגוע מר חיים ברוידא:  פה הכי  יושב  אני  רגוע  מי משתלח?  אני הכי  לי  בעולם.    בעולם. תאמיני 

 זו את.  deed end-הכי רגוע בעולם. מי שמביאה את עצמה ל

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לפני  מר חיים ברוידא:  עוד  שמית.  כמובן  תהיה  ההצבעה  להצבעה.  נעבור  אנחנו  חבר'ה  אוקיי 

 שאנחנו עוברים, עוד מישהו רוצה להתייחס לתקציב? 
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 אני רוצה להגיד משהו אחד.  איר: ירב מגב' מ

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 ₪ בממוצע.  17שאתה מדבר על רק  זו לא פעם ראשונה גב' מירב מאיר: 

 

 מה זה הסימפוזיון הזה?   מר חיים גולדמן: 

 

 ₪.   17אני חושבת שכולנו פה יודעים שזה לא  גב' מירב מאיר: 

 

 מ"ר.   ₪100 לדירת  17 מר חיים ברוידא: 

 

 ₪, שיש אנשים שקונים בזה כיכר לחם וחלב.  17-הזלזול שלך ב גב' מירב מאיר: 

 

 וי תפסידי דמגוגיה.  א  : גב' דרורה כהן

 

 את יודעת כמה שירותים צריך...  גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד( 

 

 הזלזול הזה הוא לא לעניין.  גב' מירב מאיר: 

 

 י... כשהעליתם את ההצעה של החד פעמ מר חיים גולדמן: 

 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 25 
 

 ₪, כמה משפחות.  400,000 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... ירהזלזול הזה של הנהלת הע  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

עוד דבר שאני רוצה, עוד דבר, אני רק רוצה לומר לך דבר אחד, הקראנו כרגע  מר חיים ברוידא: 

ני שוב חוזר ואומר, את יודעת  את כל מה שנדרשנו כרגע להסיר, כדי שאת הדבר הזה לא יעבירו, וא

  -ע, מי שמתקשה לשלםאת אומרת דברים שאין בינם שום היגיון, מכיוון שברעננה, תקשיבי רג

 

 לחם וחלב לא יגורו ברעננה.   : גב' דרורה כהן

 

  -₪, ברעננה אני מבטיח לך שמצבנו  17-לא ישלם את ה מר חיים ברוידא: 

 

 ויש...  גב' מירב מאיר: 

 

לא   דא: מר חיים ברוי הרווחה  ידי  על  שמוכר  מי  אותם,  לשלם  צריכים  לא  הם  אבל  כאלה  יש 

 משלם את הסכום הזה.  

 

של   מירב מאיר:  גב' הפרש  בגלל  הרווחה  דרך  מוכרים  שלא  כאלה  לא 200-100יש  זה  עזוב   ,

 משנה. אמרתי שאפשר להצביע. 

 )מדברים יחד(  

 

 כך מעניין אותך. ... האחרונות איפה היית? אם זה כל  מר חיים גולדמן: 
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 איפה הייתי?  גב' מירב מאיר: 

 

 איפה היית?  מר חיים גולדמן: 

 

 תעשו את זה בשעות שאני יכולה.  גב' מירב מאיר: 

 

 איפה היית סליחה?   מר חיים גולדמן: 

 

 סליחה, אני בן אדם עובד.   גב' מירב מאיר: 

 

   -ועדות 2קיימנו  מר חיים גולדמן: 

 

  -שאל את המזכירה שהיא דיברה איתים עובד. תאני בן אד גב' מירב מאיר: 

 

דואגת   מר חיים גולדמן:  כך  כל  בוועדה, את  לא טורחת  את חברה  ואפילו את  לכל המשפחות, 

פה  להציג  מספיק  וחרפה.  בושה  וחרפה,  בושה  אפילו,  לוועדה  להגיע  טורחת  לא  את  לוועדה.  להגיע 

   -מצגי שווא של דאגה לחלש. מי שדואג לחלש

 

 כשהוא צועק אנחנו נבהלים.  אוב: ת ויינטרגב' רוני

 

ב מר חיים גולדמן:  ודן  ויושב  לוועדה  ובא  מזמנו  עם  משקיע  של  הצרות  על  ומסתכל  תיקים 

ישראל ומחליט, לא מדברים סתם באוויר. איפה את? איפה את? ועדות הנחות בארנונה שבאה לזה. 

 שלך כביכול לחלש.  לא, כי זה זריית חול, את זורה חול בעיני הציבור עם הדאגה
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 אז אני זורה חול ואתה בסדר.  גב' מירב מאיר: 

 

ל מר חיים גולדמן:  רוצה  שלך אני  מהזמן  תשקיעי  שלך.  מהזמן  תשקיעי  בוועדה,  אותך  ראות 

 קצת למען הציבור.  

 

 אז אני רוצה להצביע.   גב' מירב מאיר: 

 

יודעת שיש המון גופים ועמותות יש לי שאלה ליוסי. אני רוצה רגע להבין, אני    גב' מיכל ברם:

ה זה שם אותנו מבחינת התמיכות?  , כדורסל, עמותות של בתי כנסת וכו' וכו' וכו'. איפספורט, כדורעף

   -איך זה עובד

 

 כרגע אין פה... יוסי תסביר את הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, איך זה קשור? כאילו אם יש קשר.   גב' מיכל ברם:

 

ל רחי: מר יוסי מז זה  אין אפשרות  2-נחלק את  גרעוני,  הוא תקציב  עוד התקציב  כל  . ראשית 

 50%אין תקציב שמאושר כדין, אזי על פי נוהל משרד הפנים ניתן לחלק עד    בכלל לחלק אותו. כאשר

 . 1/12מהיקף התקציב שהיה בשנה קודמת, וזה גם בפריסה של 

 

  -זאת אומרת  גב' מיכל ברם:

 

 .  1/12ריסה של פב מר יוסי מזרחי: 

 

הפעי  גב' מיכל ברם: למעשה  העירייה,  בתקצוב  תלויים  שבעצם  גופים  אותם  פניו  לות  על 
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 שלהם מה, איך זה משפיע עליהם? 

 

   -לצערי יש גופים ש מר יוסי מזרחי: 

 

 יצטרכו לשים כסף...  מר חיים גולדמן: 

 

 זה עמותות שמחלקות אוכל.   : גב' דרורה כהן

 

 ות ספורט, עמותות שמחלקות אוכל, עמותות רווחה. ותעמ מר חיים גולדמן: 

 

 הם לא מקבלים הקצבה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ואז לא יהיה להם כסף לשלם משכורות?   מיכל ברם:גב' 

 

 כנראה שלא יהיה להם מאיפה לשלם משכורות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה בעייתי.   : גב' דרורה כהן

 

 ו כן. ייתכן עמותות שייסגר מר יוסי מזרחי: 

 

 בהחלט פגיעה אנושה נכון, בהחלט פגיעה אנושה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

יש פה תהליך לא בריא, אבל בואו נראה. בואו נראה מישהו יצטרך בסופו של   מר חיים ברוידא: 

 דבר לתת את ההסברים.  
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 הסיטואציה הזאתי...    גב' מיכל ברם:

 

יכ מר חיים ברוידא:  אגב  זה.  דברים  יש  סימפונייבפועל  שגם  מצב  להיות  תידרש  ול  רעננה  ת 

על  הדברים  את  שם  הדברים,  את  אומר  אני  שעריה.  את  עוברים    לסגור  אנחנו  אוקיי,  השולחן. 

 להצבעה, וההצעה תהיה שמית. 

 

להגיד   מר ארז ברט:  יכול  להגיד,  משהו  למישהו  יש  אם  בזמן,  תהילה  לדבר  יכולים  אנחנו 

 את זה בזמן ההצבעה השמית? 

 

 עכשיו, עכשיו, עכשיו.   ם ברוידא: חיימר 

 

 / לא.   עכשיו. זה השלב, אחר כך זה רק הצבעה כן עו"ד תהילה סובל: 

 

 תודה על ההבהרה. עוד מישהו רוצה לדבר?    מר ארז ברט: 

 

,  2021יש לנו אפשרות, תראו הייתה פה הסכמה אני חושב בין כולם שתקציב   מר ניר קריסטל: 

. האם יש לנו מנגנון, גם אם זה  2021-ול לעבוד כסדרו, בדיוק כפי שהיה בואני מדבר על התמיכות, יכ

 . 2021לנו למשרד הפנים, לחלק את התמיכות לפי תקציב  כולל פנייה משותפת של כו 

 

מהתקציב    50%כל עוד אין לנו תקציב מאושר קובע החוזר שמותר לחלק רק   עו"ד תהילה סובל: 

 הקודם, 

 

 ציב. מהתק מר אריאל הילדסהיימר:
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 .  1/12וגם זה בפריסה של חודש בחודשו, כלומר  עו"ד תהילה סובל: 

 

אני אומר האם לפני כולנו למשרד הפנים, כי יש לנו הסכמה על תקציב  אוקיי,   מר ניר קריסטל: 

 בתחום התמיכות. האם זה יועיל כדי שיאשרו לנו לפתור את סוגיית התמיכות.  2021

 

חושב מר אריאל הילדסהיימר: מ  אני  מנכ"ל שחוזר  חוזר  סליחה  דברים,  אומר  הפנים  משרד  נכ"ל 

ועדה מקצועית לנושא תמיכות, היא מורכבת משלושת    משרד הפנים בנושא תמיכות, הוא אומר שיש

   -1/12-אלו. החוזר אומר דברים ברורים, חוץ מה

 

 אבל למה הוא עונה ולא תהילה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -צריך הדרג המקצועי, צריכה הוועדה המקצועית 50% בסיסעל  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תהילה. לא, אתה שאלת את  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

בתמיכה   מר אריאל הילדסהיימר: גם  לעמוד  אפשרות  ויש  דעתה,  את  נתנה  שהיא  ולהגיד  לבוא 

אי ודאות זה מאוד מאוד מורכב, צריך המינימאלית הזו, ושזה לא ייצור פער ולא גירעון, ובמצב של  

 להבין. 

 

ע  מר ארז ברט:  סדר  אין  ועוד  תקציב  חייבים  חברי  בקיצור  רוב  על  שמקובל  נכון  דיפויות 

 המועצה. 
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 בזה אין ויכוח. בזה אין ויכוח.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אם לא מסכימים לסדר עדיפויות אז יש בעיה.    מר ארז ברט: 

 

  -אחד יישא בתוצאות של כלש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 של מי שעשה תקציב שלא מתאים לסדר העדיפויות...   מר ארז ברט: 

 ים יחד(  )מדבר

 

 ₪ לסימפונט?    100,000מה אתם רוצים שאני אצביע על הורדה של  מר ניר קריסטל: 

 

 יש אופציה רק להתנגד.    מר ארז ברט: 

 

   -... שאני אצביע מר ניר קריסטל: 

 

 ברור שאנחנו לא רוצים את זה, אתה יודע שלא, גם אנחנו לא רוצים את זה.   ג: גב' ענבר הוכבר

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו עשינו את שלנו. באים נקיים...  יים ברוידא: מר ח

 

   -ארז, השאלה אם ההתנגדות היא בגלל שזה אופוזיציה או על סביב  : גב' דרורה כהן

 

 ההתנגדות היא...   מר ניר קריסטל: 
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שום   רט: מר ארז ב בלי  ההיסטוריה,  לאורך  התנגדו  שרק  אופוזיציות  והיו  אופוזיציות  יש 

 נימוק. 

 

 ברעננה לא היה, ברעננה לא היה.   : כהןגב' דרורה 

 )מדברים יחד(  

 

שזו    מר ארז ברט:  מניח  ואני  למה.  להגיד  בלי  להתנגד  אחת  אופציה  יש  אז  אחריות.  קצת 

פוזיציה התנהג ככה, פשוט התנגד ולא אמר למה. האנשים  אופציה לגיטימית, כי חלק ממי שהיה באו

ליי כלי טכני  הוא  להיות  שפה אומרים שהתקציב בסוף  צריכות  וסדרי עדיפויות  עדיפויות.  צר סדרי 

 מקובלות על רוב חברי המועצה. 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

המקצוע  מר ארז ברט:  הדרג  ידי  על  מצוינת  טכנית  בצורה  שנבנה  הזה  משקף התקציב  י, 

שע עדיפויות  סדרי  משקף  מדיניות,  משקף  עוד  פילוסופיה,  ועל  מק  9ליי  לא  כרגע,  מועצה  ובל  חברי 

   -עליהם. עכשיו אנחנו אומרים שוב ושוב

 

 בסדר, אז תישא באחריות של התוצאות של ההשלכות של ההצבעה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אין בעיה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע בואו נבנה,  מר ארז ברט: 
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 זה לידיים שלך יגיע בסוף.   גב' ענבר הוכברג: 

 

לבנות מר ניר קריסטל:  צריכה  את  אם  לגלגל   השאלה  רק  רוצה  שאת  או  שיהיה...  תקציב 

 אחריות. 

 )מדברים יחד(  

 

אני חוזר ואומר, ככל שהתקציב יהיה כזה שישקף מה עוד, תראו אנחנו במצב    מר ארז ברט: 

 מאוזן. 

 

 שוט לא יאומן, מה זה יעזור הדיבור הזה?  פ זה  מר אלי אלוש:

 

בוורסיה חדשה של התקצי  מר ארז ברט:  הזה...  הוורסיה החדשה של התקציב התקציב  ב, 

בה   ההכנסות    1.5יש  מצב  אמי"ת.  רשת  ידי  על  קודם  הייתה  שלא  בהוצאות,  השתתפות   ₪ מיליון 

צאות שאנחנו אמרנו, ואנחנו  לכאורה השתפר. יש לנו עוד הכנסות מרשת אמי"ת. יש רשימה של הו

אלה ההכנסות שיש, צריך יכולים... שוב פעם שצריך לקצץ בהם. אם זה הכסף שיש לעיריית רעננה,  

תקציב.   על  אחריות  תיקחו  לנו  להגיד  חוכמה  לא  זה  עכשיו  ההכנסות.  את  שמשקף  תקציב  לבנות 

   אנחנו אומרים, רק צריך לבנות את זה עם הכסף שיש ולא עם הכסף שאין.

 

  -סליחה, סליחה, ארז, ארז מר חיים גולדמן: 

 

בתק  מר ארז ברט:  למשל  קיצוץ  פה  יש  לך  אגיד  שכאילו  אני  מזה  שנובע  הביטחון,  ציב 

 ביטלנו את אגרת השמירה. 

 

 לא כאילו, ביטלנו.   גב' ענבר הוכברג: 
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 לא כאילו.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 תם מהתקציב הזה. מיליון ₪ הורד 11 מר חיים גולדמן: 

 

 אבל החלטנו שבמקום שתהיה אגרה נפרדת, אנחנו נשתמש בכסף שיש.    מר ארז ברט: 

 

 מאיפה?  מר חיים גולדמן: 

 

 מההכנסות שיש...   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 זה לא נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

ע  מר ארז ברט:  שיש  חושב  אני  מזה,  יותר  חושב  גם  אני  שצריך...  מקומות  הוצאות יש  וד 

 שצריך לעשות...  

 

   -ים שחושביםארז בוא אני אגיד לך משהו, יושבים פה עשרת המופלא מר חיים גולדמן: 

 

 או שנדבר לעניין או שלא נדבר.   מר ארז ברט: 

 

 אני מדבר לעניין.   מר חיים גולדמן: 
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 -חברי מועצה שמהווים את הרוב שאומרים ש 10יושבים פה   מר ארז ברט: 

 

. מה שאמרת זה כמו הרוב  1מה שאמרת, אוקיי מה שאמרת. בסדר, רוב של   גולדמן: מר חיים 

 . 61-של ה

 

 זה לא כמו, זה רוב.    רט: מר ארז ב

 

זה בדיוק אותו דבר. ארז סליחה, אל תלמד אותי איך לדבר, אני לא אומר לך   מר חיים גולדמן: 

 איך לדבר. זה דבר ראשון.  

 

 , תדבר לעניין. אם אתה רוצה שנשמע  מר ארז ברט: 

 

ש מר חיים גולדמן:  הדעה  הכבוד  כל  ועם  רב,  בקשב  לך  הקשבתי  רב,  בקשב  לך  לכם הקשבתי 

 . Xהיא דעה 

 

 נכון.   מר ארז ברט: 

 

 . Y. הדעה של האנשים שיושבים פה היא דעה Xואתם חושבים  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.   מר ארז ברט: 

 

בהוראת מר חיים גולדמן:  הגזבר  בא  אוקיי  עכשיו  ואמר:  העיר  איך   ראש  אתכם,  נשב  בואו 

   -ן? יפה. בואואומרים אין אדם יוצא מן העולם שכל תאוותו בידו, נכו
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 חצי תאוותו.    : גב' דרורה כהן

 

אפילו חצי, אני מדבר על הכול. עכשיו בא הגזבר יש אתכם המנכ"ל והגזבר,  מר חיים גולדמן: 

חושב אתם  תשמעו  ואמרו:  שעות,  אתכם  חושבים    Xים  ישבו  אתם Yאנחנו  נוותר  אנחנו  בואו   ,

מו לקראתכם  באים  לקראתכם,  באים  אז  משהו.  על  לקראתכם? תוותרו  באים  זה  מה  ותרים. 

מסכימים לקבל חלק מהתביעות שלכם, תסכימו לקבל חלק מהתביעות שלנו. אי אפשר שרק אתם  

 צודקים. אין כזה דבר. כשאתה רוצה לקיים,  

 

 תן. ומ משא  : גב' דרורה כהן

 

ל  עזבי משא ומתן, כשאתה רוצה לקיים חיים תקינים וניהול תקין ונורמלי ש מר חיים גולדמן: 

של   לטובת    95,000עיר  אחד,  אף  לטובת  לא  לטובתו  לא  לטובתי  לא  העיר,  תושבי  לטובת  תושבים 

,  התושבים אוקיי. אתה חושב שזה צריך להיות בצורה מסוימת. תשמע לגיטימי, זכותך לחשוב ככה

 וזה לגיטימי. זכותנו לחשוב אחרת. 

 

 נכון.   מר ארז ברט: 

 

 אופציות.   2עכשיו  מר חיים גולדמן: 

 

 אז ישבנו, ישבנו, ישבנו, לא הגענו להסכמה, מה לעשות?   מר ארז ברט: 

 

אופציות. אופציה אחת יושבים דנים, משא ומתן,  2אופציות, יש  2תקשיב, יש  מר חיים גולדמן: 
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  -ל משהו, וסוגרים דיל. האופציה השנייה, שאתם לא מוכנים לקבלכל צד מוותר ע

 

 לקבל.  או שאתם לא מוכנים  מר ארז ברט: 

 

   -לא, אתם רוצים מר חיים גולדמן: 

 

 למה? אנחנו קיבלנו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אנחנו קיבלנו את מה שאמרתם.  מר חיים גולדמן: 

 

 . אנחנו את החלק שלנו עשינו גב' ענבר הוכברג: 

 

 אנחנו את החלק שלנו עשינו.  מר חיים ברוידא: 

 

מב מר חיים גולדמן:  אנחנו  ארז.  לקראתם  לקראתכם,  הלכנו  הלכנו  מבחינתנו  תשמע,  חינתנו, 

  -מבחינתנו, איך הלכנו לקראתכם? ויתרנו על חלק מה 

 

 באנו בידיים נקיות.   מר חיים ברוידא: 

 

 חלק מההוויים שלנו.   מר חיים גולדמן: 

 

 באנו בידיים נקיות לחלוטין.  וידא: ים ברמר חי

 

צריכי  מר חיים גולדמן:  אתם  להחליט,  צריכים  אתם  פשוט  עכשיו  נורא  ארז,  ארז,  להחליט,  ם 
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 סליחה. ארז בסוף זה התפלספויות, אבל ארז הדבר נורא פשוט, תקשיב שנייה, תקשיב. 

 

  -אז אני חושב, אז אני אומר שוב  מר ארז ברט: 

 

מוכן   : מר חיים גולדמן אתה  מה  על  לי  תגיד  בהתחלה.  שאמרת  מה  את  פעם  עוד  אומר  אתה 

ם מוכנים, על מה אתם מוכנים לוותר מהדרישות שלכם, תגיד. יש  לוותר מהדרישות שלך. על מה את

 משהו שאתם מוכנים לוותר? 

 

 אני רוצה לדבר.    מר ארז ברט: 

 

אנחנ  מר חיים גולדמן:  אז  בסדר,  זה  אז  לא,  אם  לא,  אם  הציבור  לא,  יראה,  הציבור  נצביע,  ו 

 איך אומרים יבוא הציבור וייזהר, זה הכול.  ישפוט, ו

 

  -חיים אחד מהשתיים או שאני אענה לך בשקט, או שאני  מר ארז ברט: 

 

אם אתה רוצה, לא, אל תחנך אותי. אני גמרתי בית  אתה לא חייב לענות לי.   מר חיים גולדמן: 

ה לחנך אותי. אם אתה רוצה לדבר בשקט, תדבר בשקט. אם ספר הרבה לפני שאתה גמרת, אל תנס

מר לך איך לדבר, אל תגיד לי איך לדבר. עכשיו תענה  רעש. אני לא אואתה רוצה לדבר ברעש, תדבר ב

 לעניין. 

 

 א' אתה תמשיך בטון שלך, ואני אמשיך בטון שלי.    מר ארז ברט: 

 

 מעולה, מצוין.   מר חיים גולדמן: 
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   -יין על מה מוותרים, כי לא העלינו דרישות. אתה מצייר מצבא ענזה ל  מר ארז ברט: 

 

 סליחה?  מר חיים גולדמן: 

 

 לא העליתם דרישות.   יים ברוידא: מר ח

 

 מה זה לא העליתם דרישות?  מר חיים גולדמן: 

 

 אני אגיד לך.    מר ארז ברט: 

 

 תשאל את יו"ר האופוזיציה שלך.  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו היינו פה גם בישיבות...  גב' ענבר הוכברג: 

 

 פעמים בישיבת ועדת כספים.  5הייתי  מר חיים גולדמן: 

 

לביצוע   רט: מר ארז ב כסף  מבקשים  שאנחנו  ומתן  משא  פה  יש  כאילו  מצב  מעלה  אתה 

  -פעולות

 

 לא, אתם מבקשים להצביע נגד. אתם מבקשים להצביע נגד.   : גב' דרורה כהן

 

א ומתן לוותר על חלק מהדברים שאנחנו מבקשים. ים לעשות משואנחנו צריכ  מר ארז ברט: 

   -יםאנחנו לא מבקשים כסף לפעולות כמו שאחר
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 אתם מבקשים לבטל כסף.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתם מבקשים להצביע נגד.   : גב' דרורה כהן

 

 אתם מבקשים לבטל כסף.  מר חיים גולדמן: 

 

ם רוב, זה מה  ם להדגיש את הכוח שלכם שאתלהדגיש שאתם רוב. אתם רוצי  : גב' דרורה כהן

 שאתם רוצים. 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שאתם רוצים, אנחנו רוב, אנחנו נפסיד, אנחנו נטבע זהו. זה הרוב...    : הןגב' דרורה כ

 

 אנחנו לא מבקשים בקשות שהם בסיס למשא ומתן תן לי ואני אתן לך.    מר ארז ברט: 

 

 כלומר מה שאתם מבקשים זה כזה ראה וקדש? מה שאתה אומר?  מר חיים גולדמן: 

 

   -אני אומר שאנחנו  מר ארז ברט: 

 

לא, אבל זה מה שאתה אומר. מה שאתם אומרים זה או כן או שלא יהיה, זה   חיים גולדמן: מר 

 מה שאתה אומר בעצם? תגיד כן או לא, זה הכול.  

 )מדברים יחד(  

 

   -החבר'ה אני רוצ מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 41 
 

 

 אני רוצה להתייחס בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

נגד.   לדמן: מר חיים גו או שאנחנו מצביעים  או שאתם מקבלים את מה שאנחנו אומרים לכם, 

 זה מה שאתם אומרים בעצם. 

 

 דגל לבן, דגל לבן.    : גב' דרורה כהן

 

  -לומר טוב חבר'ה אני רוצה  מר חיים ברוידא: 

 

 ניר ביקש רשות דיבור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ניר ביקש רשות דיבור, בבקשה.  מי ביקש? בבקשה. בבקשה, מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה רשות דיבור.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

השוטף   מר ניר קריסטל:  מענה  התקציב  לתת  במקום  בביטחון,  הפיך  בלתי  באופן  פוגע 

ל שניתן לוותר עליהם. שוב אבהיר ברוב המקומות, לא מדובר על קיצוצים  במקומות בהם קיים גידו 

מיליון ₪ בביטחון, יהיו   5-חתה של תוספות. לא אתן ידי לפגיעה של כול השנה שעברה, אלא על הפמ

 לכך השלכות חמורות על הפשיעה בעיר. תאמינו לי שאני יודע על מה אני מדבר. 

 

 גם לא אישי.   . ותכף תגיד שזהזה מה שאתה עושה מר חיים גולדמן: 
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 ... אני לא מבין את זה.    מר אלי אלוש:

 

 לך סכין, זה לא אישי.  תקעתי מר חיים גולדמן: 

 

 לא, זה המשפט האמת...    גב' מיכל ברם:

 

   -אחי או שאתה חי מר חיים גולדמן: 

 

 שתאפשרו לי אני אמשיך.   מר ניר קריסטל: 

 

במצי מר חיים גולדמן:  חי  שאתה  יואו  לא  או...  בוא אות  ניר.  תסביר  לי,  תסביר  לא  מה.  דע 

קצץ בביטחון, אבל תקצצו בכסף. תגיד לי, אתה מכיר תסביר לי, אתה בא ואתה אומר אני לא רוצה ל

 מקום שיש ארוחות צהריים חינם? 

 

 ראש העיר אתה מוכן לתת לניר להמשיך לדבר ושכולם ישמעו?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 איפה יש ארוחות צהריים חינם? אתה רוצה ביטחון, זה עולה כסף.   ן: מר חיים גולדמ

 

, שזה אישי. אם אמרת את מה שאמרת, נשים את זה על השולחןלפחות בוא   גב' ענבר הוכברג: 

 -לפחות בוא נשים

 

 לא אמרתי לך.    מר ארז ברט: 
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 בסדר.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אוקיי חבר'ה, חבר'ה קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני יכול להמשיך?   מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה כן.  מר חיים ברוידא: 

 

  -לא ייתכן ש מר ניר קריסטל: 

 

 זה ארוך?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא ייתכן שיש כספים, יש לי זמן מוקצב בחוק, נכון?   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבטיח לעמוד בו.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  100%אין בעיה  וידא: ים ברמר חי

 

אבל אין כסף לביטחון.    לא ייתכן שיש כספים לחגיגות בהיקפים של מיליונים, מר ניר קריסטל: 

על  פשוט  הכי  הדוגמא  את  אתן  ואני  לייעל,  נדרש  בהם  במקומות  הכנסות  מייעלים  לא  שני  מצד 

 חסויות שניתן לגייס לכנסים של מינהלת עסקים ועוד. 
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 מגייסים מלא חסויות.   סהיימר:מר אריאל הילד 

 

 אל תפריע לו באמצע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כמה    אתה מר ניר קריסטל:  תדברו  אתם  תפריעו,  כשאתם  אפסיק  אני  לי?  להפריע  לא  מוכן 

 שאתם רוצים, אני אעצור.  

 

 רק לדייק בעובדות בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בחסויות.  0אני אעצור. התקציב שם  מר ניר קריסטל: 

 

 לא נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה נכון, מה שהוא אומר זה נכון.   מר אלי אלוש:

 

 לא, סליחה. לא יגידו לי לא נכון בנתונים.   מר ניר קריסטל: 

 

 הם לא נותנים לעובדות לבלבל להם את המציאות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ים.  ה עם עשרות אלפי שקלרק עכשיו מרוץ רעננ מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני מדבר על הכנסים של מינהלת מר ניר קריסטל: 

 

 איזה כנסים של מינהלת עסקים?  ר:מר אריאל הילדסהיימ 
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 חסות לכנסים השורה ריקה.  מר ניר קריסטל: 

 

 איזה כנסים? היה עכשיו קורונה. הייתה קורונה, על מה אתה מדבר.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 הייתה קורונה שנתיים וחצי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.  20,000 מר ניר קריסטל: 

 

 תה קורונה, איזה כנסים? היי מר חיים ברוידא: 

 

מה   גב' רונית ויינטראוב:  על  לדבר  נטייה  נורא  לך  יש  שהיה.  מה  לא  העתיד,  על  מדבר  אתה  אבל 

 שהיה. 

 

 , בעתיד.  זה בעתיד  מר אלי אלוש:

 

 בוא אני אגלה לך, גם היה קול קורא לפני חודש פומבי בעיתון.  ימר:מר אריאל הילדסהי 

 

 ה.  היה, היה, הי  מר אלי אלוש:

 )מדברים יחד(  

 

  -אתה יושב כותב בבית חיבורים, ואנחנו רוצים לענות לך מר חיים ברוידא: 

 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 46 
 

  -עוד פעם גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אם אני כותב בבית חיבורים מר ניר קריסטל: 

 

 עוד פעם אתה מזלזל בנבחרי ציבור?  נית ויינטראוב: רו גב'

 

 כן קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

סליחה, סליחה, סליחה הכול בסדר. תהילה אני יכול להגיש את החיבור שלי  סטל: מר ניר קרי

 לפרוטוקול במקום שאני אקריא אותו כרגע?  

 

 נכון, אני אשמח.   מר חיים ברוידא: 

 

 הזה ויתרתי על השיחה מה שיש לי להגיד.  הציון אני עם מר ניר קריסטל: 

 

 אני אשמח, אני אשמח.   מר חיים ברוידא: 

 

 מותר לי?  קריסטל:  מר ניר

 

 אין בעיה, כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 כן, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני גם אגיש אותו למשרד הפנים.  מר ניר קריסטל: 
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 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ביום ראשון יהיה על שולחן... במשרד הפנים.   ל: מר ניר קריסט

 

 אין ברירה אחרת.    מר אלי אלוש:

 

 אוקיי, אין בעיה.   דא: מר חיים ברוי

 

 לא נותנים לדבר.    מר אלי אלוש:

 

 .  ממנוחלק בלתי נפרד  ומהווים דבריו של ניר קריסטל מצורפים במלואם כנספח לפרוטוקול זה

 

 שה.  נה ביקרגע, א גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אל תספר לי שאני כותב חיבורים. אני אכתוב את החיבור... ולמשרד הפנים.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה להגיד משהו ברמה העקרונית.    : ה כהןגב' דרור

 

 רגע, אבל נתנו רשות דיבור יאללה שלך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

מוות  : גב' דרורה כהן שהיא  אמרה  אהיא  שהיא  שמעת  לא  אני רת,  מוותרת.  שהיא  מרה 

לידה. אני כבר קדנציה שלישית שאני נמצאת פה, אף פעם, אף פעם לא נ כנסו שמעתי, אני במקרה 
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וחסכו. בגלל שהיה רוב לקואליציה מצביעים מי בעד התקציב,  ובדקו  וסעיף  לקרביים של כל סעיף 

.. ישיבת מועצה גם על התקציב. זאת אומרת דקות.  7דקות היינו אומרים מקסימום    2מצביעים, תוך  

  -ציהזיהרי זה ברור שמה שמנסים... לנו כאן זה... של האופו

 

 שתה קודם עבודה, ופה לא נעשתה עבודה.  או שנע גב' דבי סלוצקי: 

 

יש   : גב' דרורה כהן לציבור.  אמיתי  אכפתיות  כאן  אין  חסכונות,  כאן  אין  עקרונות,  כאן  אין 

   -כאן אך ורק

 

  -אין כאן חרמות, אין כאן, בסדר נו  אלוש: אלימר 

 

 להראות את הכוח שלנו, אנחנו מכפיפים את כולם.    : גב' דרורה כהן

 

 הבנו, הבנו.    ש:מר אלי אלו

 

 זה הכול.   : גב' דרורה כהן

 

 בסדר.   מר אלי אלוש:

 

 זו המציאות האמיתית.    : גב' דרורה כהן

 

 בסדר לא חידשת.    מר אלי אלוש:

 

 אוקיי חבר'ה אנחנו עוברים להצבעה.  יים ברוידא: ח מר
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 רגע אנה רוצה.     דוברת:

 

 אה אנה סליחה, אנה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז אני רוצה לדבר, אם יש צעקות אני לא.   : פוזמנטיר אנהגב' 

 

 אני פה, אני לא אתן להם.    מר אילן כהן:

 

 מה?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אותם.   אני אשתיק  מר אילן כהן:

 

אני עברתי לא על כל סעיפי התקציב, עברתי על חלק מהדפים העיקריים. אני  : אנה פוזמנטירגב' 

מחברי   לחלק  לצערי  מהם  מצטרפת  חלק  וגם  שנים  הרבה  הביטחון  סיירת  את  מהיכרותי  המועצה, 

את  יודעת  אני  הסיירת.  של  החשיבות  את  יודעת  אני  ההתנדבות,  במסגרת  פעולה  איתם  שיתפתי 

ואני  עב לצערנו,  המשטרה  כי  למשטרה.  ובסיוע  לתושבים,  בזמן  בהגעה  עושים  שהם  הקודש  ודת 

כן. גם  שמה  הייתי  אני  כי  יודעת  אני  של    בטוחה,  העזרה  בלי  מהאירועים  חלק  לכסות  יכולה  לא 

לכסות   גם  יכולים  לא  הם  הדיגיטליים  לאמצעים  הכבוד  כל  עם  אדם הסיירת.  שבני  ועזרה  פציעות 

לתת.   לסייעיכולים  לא  אבל  להתריע  אולי  יכולים  שלא    הם  שתקציב  חושבת  לא  אני  הנכון.  בזמן 

ושבת שהוא פוגע בתושבים, פוגע בעיר רעננה. כולל,... הפעילות של הסיירת הוא תקציב טוב. אני ח

אני לא אעבור עכשיו על סעיף סעיף, עשיתי עבודה באמת קשה, אני לא אומנם מנהלת חשבונות ולא  

ניתן לחסוך, השוויתי את זה לעומת שנים  יודעת, לא ג זברית. אבל מצאתי הרבה סעיפים שבהם כן 

לא היא  כי  הקורונה,  של  תקופה  לא  כמובן  עליית   קודמות.  של  פשוט  חישוב  עשיתי  בעיניי.  נחשבת 
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יוקר המחייה וכל הדברים האלה, ואני מבינה שיש עוד סעיפים שאפשר עליהם לצמצם. והייתי מאוד 

לראות   מסיבות  רוצה  של  חשבון  על  בא  זה  אם  גם  הפעילות.  ומלוא  הסיירת  את  כולל  שכן  תקציב 

, יש מצב נתון, יש קואליציה ויש אופוזיציה, ואירועים, אני חושבת שזה לא, ועוד הפעם אני אומרת

ואנחנו לא יכולים להגיע ולהגיד: אוקיי אם יש כזה בכל זאת נחגוג דברים, נעשה דברים מסוימים. 

נוותר. אני אומרת שאפשר לוותר על אירועים. אני באופן אבל לסיי רת שזה הביטחון של התושבים 

ל כל מיני דברים אחרים. אבל לא הייתי מוותרת על  אישי הייתי מוותרת על אירועים על מסיבות וע

 הסיירת. הייתי רוצה לראות תקציב בהתאם. לכן אני אחליט מה שאני אחליט.  

 

 . רק אני רוצה להסביר לך דבר אחד, אנחנו לא נגד הסיירת.  ין בעיהבסדר, א מר חיים ברוידא: 

 

חודשים בהם היה   3חודשים, היה    3אני בטוחה, אבל צריך להיערך. היה לך   : אנה פוזמנטירגב' 

צריך לשבת. היית צריך לתת הוראה לגזבר, תבטיח את התקציב, להתחיל מאפס, תראה סעיף סעיף, 

  -צמצם, איפה אפשר לחסוךתעבור אחד אחד איפה אפשר ל

 

 אנה, את קראת את הצעת התקציב?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סליחה אני מדברת.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מיליון ₪ אירועים.   1.5-הורדנו למעלה מ ריאל הילדסהיימר:מר א

 

 ואני עדיין...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -מיליון ₪ 1.5-הורדנו למעלה מ מר אריאל הילדסהיימר:
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בשנת   : אנה פוזמנטירגב'  תרבות  פעילויות  שתראה  ראיתי  ואני  שנה  2019הורדת  הייתה  שזו   ,

  -רגילה לפני קורונה, הוא חצי

 

 ... שעושה טוב לאנשים...   ענבר הוכברג:  גב'

 

 הוא חצי מהתקציב, הוא חצי מהתקציב, סליחה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   מה זה? אני לא מבינה. גב' ענבר הוכברג: 

 

 מיליון ₪.   40התקציב של התרבות היה    : גב' דרורה כהן

 

ציאו אותי מהרצף, לא תראי, אם את תמשיכי, אם אתם תכנסו עם הערות ותו : אנה פוזמנטירגב' 

היה אפשר לקיים אירועי תרבות והרבה   2019-בא לי. לא בא לי בכלל, כי אין טעם. אם אני רואה שב

 . 2019-אז אני לא אומרת להגיע לחצי מהתקציב שהיה ב פחות מחצי מהתקציב שמוצע עכשיו,

 

 . 2019-אבל הייתה קורונה ב גב' ענבר הוכברג: 

 

 -ני חושבת שכןאבל א : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 יש כסף מסוים.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה הכסף שיש, השאלה מה עושים איתו.    מר ארז ברט: 
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 ת לארז. ני מצטרפבדיוק, א : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה מה שאנה אומרת.    מר ארז ברט: 

 

ים, נוצר מצב כזה, יש מצב מסוים, יש מצב מסוים, רגע סליחה, יש מצב מסו : אנה פוזמנטירגב' 

אני לא מתכוונת לצעוק. אם אתם רגילים להיכנס באמצע, אז אפשר לוותר, כי חצי מהדברים כבר 

-בות, אני הגעתי לחשבון שמסוים. למשל הסעיף של התר  יש מצב מסוים ויש גם תקציבאמרו אותם.  

 ון, את הספר עצמו,  ₪ לא יודעת אם זה נכון אחרי עדכון, כי לא קיבלתי את התקציב האחר 230,000

 

 מה זאת אומרת הוא נשלח אליך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ב : אנה פוזמנטירגב'  ששלחתם  העדכון  לפי  אפשר  מקPDF-שהיה  הרבה  יש  אבל  אחרים  .  ומות 

מיליון ₪ שמה. בסופו של דבר   ₪2 פה,    500,000לחסוך מהם כסף, שמדובר מיליון ₪ פה,    שאפשר

ה לטובת  באים  והם  אחת נאספים  חגיגה  חוגגים  אם  התושבים.  לטובת  שזה  חושבת  ואני  סיירת. 

שב חושבת  אני  בצורה   1,600,000-1,700,000-פחות,  מכובדת,  בצורה  חגיגות  לקיים  כן  אפשר   ₪  

 שתכבד את העיר.  

 

אנה בואי נעשה רגע סדר, שנייה בואו נעשה רגע סדר, הורדנו את פסטיבל...   מר אריאל הילדסהיימר:

סטיבל האור, הורדנו את פסטיבל המוזיקה, כל מה שאמרתי עכשיו מאוד רבות... של  הורדנו את פ

   -אלפי שקלים. הורדנו את טו רעננה, הורדנו את פסטיבל ט"ו בשבט

 

  -אני מסכימה איתך, אבל אני מצטרפת : אנה פוזמנטירגב' 
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 -אבל מה שאנה אומרת שצריך להמשיך להוריד עוד ועוד  מר ארז ברט: 

 יחד(  )מדברים 

 

 הם רוצים שלא תהיה תרבות בכלל.  מר חיים גולדמן: 

 

 איך היה כל השנים.   איך היה כל השנים? איך היה כל הזמן?  : גב' דרורה כהן

 

 תקשיבו, תקשיבו, אבל תקשיבו למה שארז אומר.   : מנטיראנה פוזגב' 

 )מדברים יחד(  

 

  -נתון. יש לנו מצב נתון אריאל, הגעתם למצב מסוים, יש לנו מצב : אנה פוזמנטירגב' 

 

 איך הגיעו אליו?   מר חיים גולדמן: 

 

 יש לנו מצב נתון.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 .. כי החלטנו שלא נכון לקחת כסף.  מר ארז ברט: 

 

  -יפה, הנה הגענו למצב הזה בגלל שהם הצביעו נגד אגרת מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

ה  גב' מיכל ברם: לא  הגעת,  לא  אוי  את  אומרת  ואת  באה  את  ועכשיו  לדיונים  שותפה  יית 

 -ואבוי איך לא עשיתם
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ותר לי להגיע. אני את אל תגידי לי מתי להגיע ומתי מותר לי להגיע ומתי לא מ : אנה פוזמנטירגב' 

וגם אחראית מספי יותר מבוגרת ממך  ודבר  קצת  דבר אחד.  זה  להגיע,  צריכה  לא  אני  לדעת מתי  ק 

חוזר אני  שוב  אחרונהשני,  ופעם  ואומרת  אני  ת  כולם.  כשנכנסים  לדבר  לי  נעים  לא  בצעקות  כי   ,

מ הגענו,  למה  משנה  ולא  כזה  למצב  הגענו  נתון,  מצב  שיש  אומר  שארז  למה  לא  מצטרפת  מי  בא,  י 

 הגיע, מי צודק, מי לא צודק. זה המצב כרגע. והיה צריך להיערך לזה שהתקציב יעבור, זה הכול.  

 

 סו להיערך, ניסו להיערך אבל. ני מר חיים גולדמן: 

 

 הגזבר עונה לך.    מר אילן כהן:

 

   -תגיד לי משהו, תגיד לי משהו, אתה הולך למכולת : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל הגזבר עונה לך.    מר אילן כהן:

 

   -אתה הולך למכולת : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הוא רוצה לענות.    מר אילן כהן:

 

₪, יתנו לך    150-₪, אבל קנית ב  ₪100, יש לך    100למכולת יש לך    אתה הולך : אנה פוזמנטירגב' 

 ₪ בכיס? לא יתנו לך.  ₪100 כשיש לך   150בסופר מרקט לצאת מהסופר עם מוצרים בשווי 

 

 יפה.   מר אילן כהן:

 

יגידו לך אדוני תוריד, עם כל כאב הלב יגידו לך תוריד את הלחם תוריד את   : אנה פוזמנטירגב' 
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 ₪ ואז...   100-את זה, כשיגיע ל החלב תוריד

 

 אבל זה מתחיל לפני שהגעת למכולת.  מר חיים גולדמן: 

 

כ : אנה פוזמנטירגב'  לך  אין  מצב...  יש  אבל  משנה,  לא  זה  לך  אבל  אין  לעשות.  רוב  לך  אין  סף. 

 רוב... 

 

 למה אין לה כסף?   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל אין לך רוב, אין לך רוב.  : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 ... ענייה ומסכנה.    : גב' דרורה כהן

 

 את צודקת אין רוב, אבל זו הסיבה היחידה.   מר חיים גולדמן: 

 

 זו הסיבה.   : גב' דרורה כהן

 

 אז אני אומרת שאני צריכה כסף ללכת למכולת.   : אנה פוזמנטיר' בג

 )מדברים יחד(  

 

 אל תצעקי לידי.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 סליחה, סליחה, את צודקת.   : כהן גב' דרורה
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 כשיש... אתה צריך לדעת מה אתה מוריד מהרשימה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 צודקת.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה הכול.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עכשיו הגזבר עונה.    מר אילן כהן:

 

רבות,  דברים. ראשית תקציב הת  2הערה קצרה, הערה קצרה. הערה קצרה,   מר יוסי מזרחי: 

₪, הורדנו   ₪1,700,000 ולא    ₪1,600,000 בלבד, לא    1,400,000-אירועי התרבות השנה מסתכמים ב

, כי  עדלאידע לא הייתה  2019-, ב2019-זה ל  את זה. זה כולל את העדלאידע, מה שאם את משווה את

  -היא הייתה בספורט. כלומר אנחנו נמצאים על ערכים דומים אפילו טיפה פחותים

 

 פחות, פחות.  יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

. דבר שני, זה נכון שבבדיקות את יכולה להשוות שנה מול שנה, כי 2019מאשר  מר יוסי מזרחי: 

אב קרה.  למה  אינדיקציה  ושם  זו  אחת  שנה  לוקח  אני  אם  כי  תקציב.  לבניית  אינדיקציה  לא  זה  ל 

ג צריך  לא  גם  למעשה  אז  השנייה,  קל  בשנה  הכי  כלום,  צריך  לא  את  זבר  בסוף  ולהעתיק.  לבוא 

התקציב אנחנו בונים מלמטה. כי אם אני מנתח כל פעולה ופעולה, אני רואה כמה היא עולה לי בשנה  

לא נכון להיום. כי אני יודע מה תחזית    2019-ינוי אשפה מה שהיה בהספציפית. ואם אני לוקח סתם פ

לעומת    2022-ב נבנה. אז נכון, בכמויות, אני רואה מה תחזית מחירים ועושה מכפלות, וככה התקצי

 יש שוני.  2019
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  -יש סעיפים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לכן צריכים לנתח את זה ולא רק להגיד יש גידול.   מר יוסי מזרחי: 

 

כמה  : אנה פוזמנטירגב'  בדקתי  אני  שנים,  כמה  שלפני  ההצדקה  מה  לי  תגיד  גידול.  יש  תראה 

לויות שסתם פשוט צצו לי בעין. תקציב למועצת העיר חברי שנים אחורנית, ואני אומרת לך סתם, פעי

 מועצה היה משהו סמלי, חכה תן לי לחפש את זה.  

 

 ענות לך.  אנה ברשותך זה לא יוסי צריך ל  מר ארז ברט: 

 

 לא, בסדר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

וע יוסי לא קובע את התקציב. יוסי לוקח את מה שנותנים לו. יוסי איש מקצ  מר ארז ברט: 

 מצוין. אבל לא הוא קובע את המדיניות.  

 

  -אבל ארז : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא הוא קובע מה נכון ומה לא נכון להשקיע.    מר ארז ברט: 

 

  -ארז תראה, אני לא מבינה מה : טיראנה פוזמנגב' 

 

 ישיבות מועצה.  2אנה אני אחסוך לך, אני אחסוך לך, יש פי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הוצאות על חברי מועצה : פוזמנטיר אנהגב' 
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 ישיבות מועצה, זה מאוד פשוט.  2יש פי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ישיבות מועצה?  2אה יש פי  : אנה פוזמנטירגב' 

 

ב מר אריאל הילדסהיימר: ישיבות מועצה היו  -ב  2017-חבר'ה תפתחו את אתה העירייה, שנייה כמה 

  -ישיבות מועצה 2יש פי  תסתכלו באתר, כל אחד, שנייה, 2018

 

  -אנה התשובה היא מאוד פשוטה מר יוסי מזרחי: 

 

, ולכן תקציב המועצה  אבל אנחנו גאים בזה. זה שקיפות ואנחנו עומדים בדין מר אריאל הילדסהיימר:

 גדל, גאים בזה, גאים בזה. 

 

  -התשובה היא מאוד פשוטה מר יוסי מזרחי: 

 

 , זה לא ישיבות. זה חברי מועצה : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -... עלות תמלול הישיבות מר יוסי מזרחי: 

 

   -מצלמות היו שם : אנה פוזמנטירגב' 

 

  רגע, הוא עונה, הוא עונה לך. גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  
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 זה לא היה.   2019אנחנו הכנסנו את התמלול,...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

עכשיו התקציב לא עובר... מבחינת הביטחון שהוא יוסי בשורה התחתונה אם    מר ארז ברט: 

 מהתקציב של שנה שעברה?   1/12-נהנה מ

 

 לא, לא.  מר חיים ברוידא: 

 

  על מתווה גרעוני. ... לא יכול לשמור מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי היא מחכה לתשובה.    מר אילן כהן:

 

 המשמעות שאין ביטחון.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 1/12שיש תקציב...  המשמעות   מר ארז ברט: 

 

לא   מר אריאל הילדסהיימר: זה  זה לא מקובל,  סיכום,  ועשתה  ישבה  פרי  הימים שבהם  ולצערנו  רגע, 

תמללת את הישיבות ומעלה את התמלול, גם זה עולה כסף. עוד  מ  2019-תקין. באה עיריית רעננה ב

 דוגמא. 

 

 דרך אגב זו הצעה של קריסטל.   מר אלי אלוש:

 

   -לא נכון, הצעה של דסהיימר:מר אריאל היל 

 

 כן.   מר אלי אלוש:
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   -ההצעה שלו הייתה לשדר, רגע, ההצעה שלו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תה פוליטיקאי, יאללה מספיק.  יד לי אטוב, תג גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -2019אני יודע את זה כי בינואר   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ל, מאוד מכבדים אותך אנחנו לא מנהלים פה דיון איתך, זה מועצת  לא אריא גב' רונית ויינטראוב: 

   -עיר, זה לא דיון

 

 זה דיון מקצועי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא, אתה לא נבחר ציבור ברעננה, מספיק. אני יודעת מה אמרו לך בגזר, אני   גב' רונית ויינטראוב: 

 יודעת. 

 

 .  זה דיון מקצועי חבר'ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יודעת מה אמרו לך בגזר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה יכול להגיד מה שאתה רוצה, אבל זה דיון מועצת העיר.  מר ניר קריסטל: 

 

 שאלה על תקציב אנחנו צריכים לענות.  היימר:מר אריאל הילדס 

 

 אוקיי חבר'ה אני עובר להצבעה. מירב מאיר?   מר חיים ברוידא: 
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 ד. נג גב' מירב מאיר: 

 

 עמית צור?   מר אלי אלוש:

 

נגד אישור תקציב  מר חיים ברוידא:  או  שנייה. חברת המועצה מירב מאיר, האם את בעד  רגע 

2022 ? 

 

 רו. אישונגד  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, מפריעים לנו שמה, אנחנו לא שומעים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 או נגד?   2022מועצת העיר דבי סלוצקי, האם את בעד אישור תקציב חברת  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -נגד. חברת מועצת העיר מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש את עמית.   טראוב: גב' רונית ויינ

 

תקציב  מר חיים ברוידא:  אישור  נגד  או  בעד  אתה  האם  צור,  עמית  העיר  מועצת  חבר  סליחה, 

2022 ? 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 62 
 

 

 נגד.   ית צור: מר עמ

 

תקציב   מר חיים ברוידא:  אישור  נגד  או  בעד  את  העיר  מועצת   חברת  ויינטראוב,  רונית  נגד. 

2022 ? 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 או נגד?   2022נגד. ניר קריסטל חבר המועצה, האם אתה בעד אישור תקציב  וידא: ים ברמר חי

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 או נגד?  2022ילת ארז סגן, האם את בעד אישור תקציב אי מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 או נגד?  2022נגד. אלי אלוש, האם אתה בעד אישור תקציב  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אפתיע אותך, אני נגד.    מר אלי אלוש:

 

 או נגד?   2220נגד. ארז ברט חבר המועצה, האם אתה בעד אישור תקציב  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 
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 או נגד?  2022נגד. רחמים שלום, האם אתה בעד אישור תקציב  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 או נגד?  2022נגד. מיכל ברם, האם את בעד אישור תקציב  ידא: מר חיים ברו

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 או נגד?  2022את בעד אישור תקציב   בעד. אנה פוזמנטיר, האם מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ?  2022נגד. דרורה כהן, האם את בעד אישור תקציב  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

  -בעד. אילן כהן, האם אתה בעד מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 בעד. חיים גולדמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גולדמן:  מר חיים
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  -למה אתה מוותר להם על כל ה  מר ארז ברט: 

 

בעד אישור תקציב   מר חיים ברוידא:  צודק. האם אתה  לא, אתה  לורן   2022לא,  בעד.  נגד?    או 

 ?  2022עייאש, האם אתה בעד אישור תקציב 

 

 אני בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

 ?  2022יב בעד. ענבר הוכברג, האם את בעד תקצ מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 בעד. חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה כמה?   מר אלי אלוש:

 

 . 7-10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כמה?   וש:מר אלי אל

 

 . 7-10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 התקציב לא עבר.   7-10 מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

  7 –בעד 

 10 -נגד 

  0 –נמנע 

 ה: החלט

 . 2022תקציב רגיל לשנת לאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 . 2022אישור תקציב פיתוח לשנת  .2

 

 . 2022ח לשנת אוקיי, אישור תקציב פיתו  מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי אל תהיה עצוב.    מר אלי אלוש:

 

 אני מבסוט.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תאמין לי שזה לטובת העיר.   מר אלי אלוש:

 

 וואלה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

מיליון ₪, והוא תואם את    194  יעמוד השנה על    ,תב"ר  -התקציב הבלתי רגיל   מר חיים ברוידא: 

ויוזמות מגוונות, כדי לתת שירות מיטבי  היקף ההשבחה הצפויה. הכנסנו   השנה פרויקטים, תכניות 

והבינוי. שמח שרוב מוחלט  לתושבי העיר לשדרג ולהעצים את העשייה בתחומי הפיתוח, התשתיות  

של הפרויקטים, היוזמות והתוכניות אושרו, ואני מודה לחברים על כך. בין הפרויקטים בינוי ותכנון  
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נוספי  10והקמת  בתי ספר חדשים, תכנון    10 ילדים  לגני  על    20-ם, מעבר  בנינו. פארק אתגרי  שכבר 

דש וייחודי לגיל הרך. תכנית אב  דונם, מדרחוב חדש בעיר, שדרוג מעש, הקמת מתחם ח  11שטח של  

וגני שעשועים. תכנית לשדרוג השכונות הוותיקות, תכניות לשדרוג מיסעים  גינות משחקים  לשדרוג 

להצל אב  תכנית  שצ"פים  ומדרכות.  פיתוח  אחוזה,  שדרוג  אנרגטית,  להתייעלות  אב  תכנית  לות. 

וקיום פיתוח  המשך  אופניים,  שבילי  נוספות,  ירוקות  ריאות  החדשות,   חדשים,  בשכונות  התשתיות 

כבר   מהפרויקטים  חלק  החיים.  תחומי  בכל  העיר  לפיתוח  תכניות  ועוד  ועוד  לבנים  יד  רחבת  שדרוג 

, אך עדיין נותרו מספר פרויקטים שעלינו לאשר. אלה תכניות נחוצות יצאו לדרך על פי תכנית העבודה

אוכלוסייה ברעננה. אנחנו עוברים  חיוניות והכרחיות לטובת התושבים, לטובת השירות ולמען כלל ה

  -להצבעה על התב"רים. בית ספר חורב, בית ספר מוכשר

 

   -אתה לא יכול להצביע על בית ספר חורב גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בית ספר מוכשר מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, אתה לא יכול גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רים. המיקוםשצפוי להיות מוקם בקריית אתג מר חיים ברוידא: 

 

 את לא יכולה לצעוק באמצע.  מר משה עייאש לורן: 

 

 -כי לא עבר תהליך של הקצאה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -נבחר בקפידה על ידי ההנדסה מר חיים ברוידא: 
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 יש פה בעיה של מינהל תקין.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי עכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

 מתי אני אוכל לדבר? תיתן לי רשות דיבור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את רוצה דברי לפני כן, דברי.  מר חיים ברוידא: 

 

וצה להגיד, שאתה לא יכול להביא קרקע עירונית ולהחליט שאתה אוקיי אני ר גב' רונית ויינטראוב: 

 המועצה אישרה.  נותן אותה לעמותה, אלא אם זה עבר תהליך בוועדת ההקצאות ואחר כך

 

   -אני רוצה להזכיר לך מר חיים ברוידא: 

 

 היות וזה לא קרה, אתה לא יכול להעלות את זה להצבעה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני רוצה להזכיר לך, שישב איתנו כאן במועצת העיר אדם בשם, חבר מועצת   דא: מר חיים ברוי

  -בהעיר שלך אם את זוכרת חבר שלך שקראו לו נדב. ונד

 

 צבי נדב, קוראים לו עדיין צבי נדב.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -נדב קיבל בתקופה שלך, כשהוא יושב לידך בצורהכן, צבי נדב נכון. ו מר חיים ברוידא: 

 

 על מה אתה מדבר? מה אתה משווה, הוא לא קיבל כלום.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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שת את ההתייחסות של היועצת המשפטית לנושא חורב, אתה מדבר,  אני מבק גב' רונית ויינטראוב: 

היועצת   ציבור,  נבחר  לא  אתה  פקיד,  אתה  לי,  לענות  יכול  לא  אתה  איתך,  לדבר  מנסה  אני  סליחה 

 המשפטית תענה. זה לא תקין, זה לא תקין. תקשיב מה אומרים מנהלי אגפים עליך. 

 

  -לה אני אומר לך את לא יכו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה... נבחרי ציבור, אבל זה נבחר ציבור? מה זה הדבר הזה?   : גב' דרורה כהן

 

 -רהסכם ברשות והקצאה זה אותו דבר. האם אפש גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

   -שמעתי אותך, אני עובר להצבעה. בית ספר חורב מר חיים ברוידא: 

 

 אל תצביעי.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא מינהל תקין. אני מבקשת תשובה מהיועצת המשפטית.  ת ויינטראוב: גב' רוני

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

  -ייחסותאני מבקשת לפני ההצבעה הת גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בית ספר חורב מר חיים ברוידא: 
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 מהיועצת המשפטית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

י להיות בקריית אתגרים. המיקום נבחר... על ידי אגף בית ספר מוכשר שצפו מר חיים ברוידא: 

ומשרד   החינוכי  הצוות  ההורים,  הנהגת  הספר  בית  הנהלת  עם  בתיאום  המקצועי,  והדרג  ההנדסה 

כי בית  החינוך.  את  לשכן  כגון  מופרכים  רעיונות  מיני  וכל  ברעננה,  שטחים  במצוקת  אנו  לכולם  דוע 

במתחם או  קליין  רועי  שם  על  ספר  בבית  הזה   הספר  המתחם  מהמציאות.  מנותקים  פשוט  בורלא. 

 תלמידים ואנשי צוות, ילדים בני רעננה שמותר להם גם שיהיה להם בית ספר.   900צפוי להכיל 

 

   ...אתה תגרום להם שהם לא יוכלו להיכנס טראוב: גב' רונית ויינ

 

בתוך מתחם  רובם המוחלט מרעננה. בית הספר ממוקם כיום תלאי על תלאי,   מר חיים ברוידא: 

 -בני עקיבא ברחוב תל חי, במצב פיזי ופדגוגי רעוע ועלוב. מדובר בבית ספר ובגני ילדים

 

 להגיע. אני מזועזעת בכלל שאתה מוכן  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שממתינים שנים למבנה קבע רגיל.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מזועזע מהיהדות שלך.  מר חיים גולדמן: 

 

   -רעננה כולם שווים, וכמובן כל ילד זכאי לחינוךב מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, תהילה אמרה עכשיו שזה מחייב הקצאה. זה נגמר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 תפיסות הוריו.  על פי  מר חיים ברוידא: 
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 היא לא אמרה.   מר חיים גולדמן: 

 

  -בחורב ישנם משפחות מצוינות מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא אמרה.  את שמעת, מר חיים גולדמן: 

 

 שתורמות לקהילה הרעננית, ואנחנו מחויבים להם.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני עובר להצבעה שמית.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע אני מבקש להתייחס.   ריסטל: מר ניר ק

 

לפני שאני מצביעה, תהילה אפשר לקבל... בשקט שכולנו נשמע. האם זה חייב  : אנה פוזמנטירגב' 

 לעבור ועדת הקצאה כן או לא, ואם זה עבר או לא.  

 

מניעה   עו"ד תהילה סובל:  אין  אבל  מסודר.  הליך  הקצאה,  של  הליך  מצריכה  הקרקע  הסדרת 

צבעה על עדכון התב"ר. זה דברים שאפשר לעשות במקביל. הקרקע צריכה להיות  כרגע לעשות את הה

 אחרי הליך הקצאה.  

 

 ישו בקשה להקצאה, אבל בסדר.  הם גם הג מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז מה אתה מכשיר בדיעבד.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 לא מכשיר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 הכשרנו.  את צבי נדב אנחנו מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -למה נתת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את צבי הדר אנחנו הכשרנו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ד, בדיעבד.  ... בדיעב מר חיים גולדמן: 

 

 צבי נדב זה לא עמותה, ואומני רעננה הם לא עמותה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יותר חמור שזה לא עמותה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תגידי במיתרים עשו הקצאה? רגע, רגע, במיתרים עשו הקצאה?  לדמן: מר חיים גו

 

מה שהיה עם בית... זה תקין מה שהיה   רגע, בואו נשאל את תהילה, זה תקין   מר אריאל הילדסהיימר:

   -עם בית צבי שפירא

 

במיתרים הייתה הקצאה? אל תעשי לי ככה, תעני. הייתה הקצאה בבית ספר  מר חיים גולדמן: 

 ם? אני רוצה לדעת תשובה. מיתרי

 

זה תקין מה שהיה עם... אני שואל, לא שילמו שכירות. הנה היא אומרת לך   מר אריאל הילדסהיימר:
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 תקין. לא 

 

 איפה ואיפה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -תשאלי את תהילה, תשאלי את תהילה. לא שילמו שכירות מר אריאל הילדסהיימר:

 

עו : מר חיים גולדמן לא  שהיא  היא בטח  לה,  שנוח  מה  עונה.  לא  היא  לה,  נוח  שלא  מה  נה, 

 האם הייתה הקצאה... צועקת. 

 

   -אני חוזר ואומר מר חיים ברוידא: 

 

תגידי לי, האם את דרשת במיתרים הקצאה? אני רוצה לדעת, תני לי תשובה   ם גולדמן: מר חיי

 כן או לא. 

 

   -אני חוזר ואומר לך מר חיים ברוידא: 

 

 מה נאלמת דום? מה קרה?  מר חיים גולדמן: 

 

חברות ברעננה, חברה דתית שלא צריכה    2חוזר ואומר לך, הניסיון לייצר פה   מר חיים ברוידא: 

  -לקבל

 

 לא, אנחנו מדברים על מינהל תקין.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ואחרת שצריכה לקבל מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 73 
 

 

 מינהל תקין.  לא, מינהל תקין זה מוזה, מוזה זה  מר חיים גולדמן: 

 

  -הנה את לא מר חיים ברוידא: 

 

 איפה היית אז במינהל התקין שלך?  מר חיים גולדמן: 

 

   -סיוןיש פה ני מר חיים ברוידא: 

 

   -בסימפונט רעננה מר חיים גולדמן: 

 

 כמה כספים לקחו מהציבור.   : גב' דרורה כהן

 

   -חבר'ה אני מציע לכם מר חיים ברוידא: 

 

 ליונים, מיליונים.  מי  : גב' דרורה כהן

 

ולהבין  מר חיים ברוידא:  לרחוב,  לצאת  יקרים  האופוזיציה  חברי  לכם  מציע  אני  שנייה,  רק 

אף אחד. מה שהם רואים זה שנקי    אותם ישיבות מועצת העיר. אתם לא מעניינים   שברחוב לא מעניין 

יסו לכם לראש. זה להם ומסודר להם ויפה להם, ויש להם את השירות, זה מה שמעניין אותם. אז תכנ

 שאתם יושבים ואתם צועקים פה ואתם חושבים שכל העיר בתזזית ממה שאמרת, זה לא קורה.  

 

 מה זה רלוונטי?   : גב' רונית ויינטראוב
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זה לא, זה רלוונטי כיוון שתושבי העיר לא אוהבים את מה שקורה כאן. את  מר חיים ברוידא: 

   -ים פה בכוח להפסיק שירותים שניתנו כל השניםמה שקורה, תושבי העיר לא אוהבים שאתם מנס

 

 ומה החלק שלך בכל זה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 על ידכם.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה החלק שלך בכל זה?   בי סלוצקי: גב' ד

 

החלק שלי הוא הרצון שהמקום הזה יתופעל לא על פי רצון אישי, אלא על פי  מר חיים ברוידא: 

 . ואני חוזר עכשיו ואומר עוד פעם, אתה רוצה לדבר ניר בבקשה?  כלל הציבור, זה כל הסיפור

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר רק בלי הפרעות הפעם?  סטל: מר ניר קרי

 

 אני מקווה. אתה עוד פעם קורא את זה? אני שואל.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לשאול שאלה?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, בסדר תשאל.   ידא: מר חיים ברו
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 אתה מרשה לי אדוני לשאול שאלה?  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אתה קורא מה שהיה קודם?  מר חיים ברוידא: 

 

אני חייב לדבר, אבל טוב שאתה מרשה לי לקרוא מהכתב, כי כתבתי את זה   מר ניר קריסטל: 

 בבית. זה מקובל עליך?  

 

 אין בעיה יאללה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אם מקובל אני אקריא.   ניר קריסטל:  מר

 

 יאללה תמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מודה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

 בעיה. אין  מר חיים ברוידא: 

 

בית הספר חורב חייב פתרון. אין ספק שמצוקת התלמידים שם קשה בהיבט  מר ניר קריסטל: 

ראוי ונכון למוסד החינוכי. עם זאת,    הפיזי של המבנה והתשתיות. אני בהחלט בעד למצוא פתרון קבע

הר  אני מתנגד להקמתו של כל מוסד חינוכי שהוא במיקום המוצע בחניון האוטובוסים שברחוב התד

פינת הדפנה בקצה אזור התעשייה. המיקום הזה אינו נכון לרעננה לדעתי. בית ספר בונים כחלק מן 

סיבות. מכמה  מרוחק,  במקום  או מפעל  כמשרד  ולא  קשה    הקהילה,  הזה  לאזור  הנגישות  תחבורה, 

ובשעות   הבוקר  בשעות  מאוד  שעמוסה  התדהר  מרחוב  עיקרית  כניסה  התעשייה  לאזור  יש  במיוחד. 

מכוניות  אחר   אותם  את  פלוס  הקיים  לעומס  בבוקר  מכוניות  מאות  כמה  עוד  להוסיף  הצהריים. 
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יות בתוך קהילה. המטרה  בצהריים, אין בכך היגיון תחבורתי. שימוש בית הספר. בית ספר חייב לה

ולפעילויות   לחוגים  הצהריים  אחר  וגם  ללימודים  בוקר  היום,  שעות  במרבית  הקהילה  את  שישמש 

בערב. הצהריים,    ואפילו  אחר  וכאמור  ברכב  בעיקר  אליו  והנגישות  מרוחק  יהיה  המבנה  כאשר 

ת ספר לחניון  הנגישות שם קשה ביותר. הרי שזו השקעה שלא תנוצל כהלכה. בטיחותית, להצמיד בי

אוטובוסים לא צריך להכביר מילים על הסכנה הבטיחותית. מה יקרה כאשר ילדים ימתינו להוריהם  

עשרות אוטובוסים? אני אפילו לא מדבר על זיהום האוויר   םריים כשמסביבתמחוץ לבית הספר בצה

מבני ציבור.  והרעש, אני מדבר נטו על בטיחות. כלכלית, הקרקע הזאתי היא קרקע חומה המיועדת ל

כמקור  גם  אותנו  שמשרתות  הבודדות  הקרקעות  אחת  זאתי  התעשייה,  באזור  שלה  המיקום  בגלל 

₪ מתקבלים מהשכרת החניון. כלומר בנייה על חלק מהשטח,    900,000ם  הכנסה. מידי שנה נכון להיו

מה  משמעותה הפסד של כמה מאות אלפי שקלים הכנסה בשנה, ושוב, אולי זאת הקרקע היחידה החו

אינו  לעיל,  הסיבות  מכל  כאמור  חברתית,  עליה.  דווקא  לבנות  היגיון  שום  אין  לכן  כסף,  שמכניסה 

ח מוסד  הקמת  לאשר  לנכון  ולכן  רוצה  המוצע.  במיקום  לכך  ינוכי  ידי  אתן  לא  וכמה  כמה  אחת  על 

ם  שדווקא אוכלוסייה מוגדרת, במקרה זה הילדים של הציבור החרדי, יהיו שם לבדם כאילו שזה מקו

תחבורתית,   נגישות  אותה  ברעננה.  ילד  לכל  נכון  החרדים,  לילדים  נכון  לילדיי  שנכון  מה  מוקצה. 

ל המוסד החינוכי בכל שעות היום. אותה מטרה שתהיה פעילות אותה הבטיחות, אותה הזמינות ש

את   לשרת  צריך  החינוכי  המוסד  אך  החינוכית.  דרכו  לפי  אחד  כל  החינוכי,  המוסד  סביב  קהילתית 

הילה שלו. כאמור אני בהחלט תומך בכך שלחורב נדרש פתרון, ואעשה את כל מה שאני יכול לשם הק

מהאופוזיציה קשה  יותר  זה  אם  גם  במיקום  כך,  שהוא  חינוכי  מוסד  כל  להקמת  ידי  אתן  לא  אך   ,

 המוצע בקצה אזור התעשייה. תודה רבה.  

 

 אוקיי תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה ניר, אז איפה אתה רוצה לעשות?  ן: מר משה עייאש לור
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  -אמרתי. אני אשמח לשבת מר ניר קריסטל: 

 

 תגיד עכשיו.  מר חיים גולדמן: 

 

 בסדר, הבנתי...   עייאש לורן: מר משה 

 

 נביא את זה להצבעה, אנחנו נביא את זה להצבעה.   מר חיים גולדמן: 

 

  -לא, אל תגיד לי, עכשיו איפה מר משה עייאש לורן: 

 

 תגיד איפה, אולי נביא את זה להצבעה.  מר חיים גולדמן: 

 

 עכשיו איפה?  מר משה עייאש לורן: 

 

 תגיד איפה?  מר חיים גולדמן: 

 

  -אחרי שנעשה ר ניר קריסטל: מ

 )מדברים יחד(  

 

 אתה שואל ואתה רוצה שאני אענה?  מר ניר קריסטל: 

 

 כן תענה.  מר חיים גולדמן: 

 

  שומע. מר משה עייאש לורן: 
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   -אחרי שנעשה על זה עבודת מטה מסודרת מר ניר קריסטל: 

 

 אה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אגב מר אריאל הילדסהיימר:

 

אתה מבין את התעתוע שאתה מנסה לתעתע, אתה מבין את זה? אתה מבין?   דמן: מר חיים גול

 אתה מורח, מורח אותנו. אתה מורח אותם.  

 

   אני לא מורח אף אחד. מר ניר קריסטל: 

 

 הם יזכרו לך את כל זה, אל תדאג. הם יזכרו מי דיבר ומי לא דיר.   מר חיים גולדמן: 

 

ה מר אריאל הילדסהיימר: ואגב  להיות    0,00090-ניר,  ימשיכו  בספר    ₪900,000  מופיע  אגב  זה   .₪

 ₪ הכנסה.  900,00מדבר על  2022. אבל זה נאמר וזה נכתב. תקציב 2022התקציב של 

 

 , אני מדבר על היום שיהיה בית ספר. 2022אני לא מדבר על  מר ניר קריסטל: 

 

ע מר אריאל הילדסהיימר: יישאר  המכרז  ספר  בית  כשיהיה  קבוע,  ואף    900,000ל  באופן  נאמר  זה   ,₪

נכתב כאן ודיברנו על זה בעבר. לגבי השטח בא מהנדס העיר ואדריכלית העיר ומנהל מחלקת בנייה 

 ביותר. אגב היחיד האפשרי, ואתה יודע את זה.  ציבורית, ואומרים זה השטח הטוב

 

 לא, אני לא יודע את זה.   מר ניר קריסטל: 
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 אוקיי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואף אחד גם לא ישב להראות לי אלטרנטיבות.   ר ניר קריסטל: מ

 

 חבר'ה יש צוות מקצועי שישב על זה חודשים ארוכים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שיואיל הצוות המקצועי ויציג.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא הבנתי את הזה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

יד לא ובלי לתת הסברים, זה לא נכון. כל  חבר'ה השיטה הזאתי שכל דבר להג מר חיים ברוידא: 

עוברים   מגד  ספר  בית  וליד  אוטובוסים.  עוברים  יבנה  ליד  במרכז  נמצאים  ברעננה  הספר  בתי 

ם. ואין בית ספר אחד ברעננה שאין את התופעה הזאתי. להיפך אני חושב  אוטובוסים והורים עוצרי 

מבינים, לא  אתם  אומר,  אני  לגמרי.  שונה  תופעה  תהיה  עושים.   ששמה  אתם  מה  מבינים  לא  אתם 

אתם יושבים ועושים הכול כדי לרמוס כאן גם אוכלוסייה גדולה מרעננה. זה חוסר הגינות טוטאלי  

ם, ואתה מבקש ממני בוא נעשה עוד עבודת מטה. אני מכיר את זה,  שהילדים האלה לומדים בתנאי

 .  בוא נעשה ועדה, ועדה

 

 דה. לא, לא ביקשתי ממך וע מר ניר קריסטל: 

 

 אין מקום ברעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אגב ניר הצבעת בעד התב"ר לבית הספר הזה במקום הזה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

 והוצג לך בהנהלה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא למקום הזה.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא נכון, מה זה לא נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 2020תסתכל בהצבעה דצמבר  ר אריאל הילדסהיימר:מ

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 תסתכל בהצבעה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ת שכר, הצבעת בעד. כשהיית וקיבל מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪ תב"ר לבית הספר הזה במקום הזה.  10הצבעת בעד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה מה שהשפיע עליי. השכר ז מר ניר קריסטל: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 השכר השפיע עליי.   מר ניר קריסטל: 
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 וקיבלת שם הסבר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כר אז הצבעת, היום אתה נמצא בצד השני, ואתה בוחר להרוס...  כשקיבלת ש מר חיים ברוידא: 

 

 -ו דעהאתה משמיץ, זו זכותנו, זכותנו שתהיה לנ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 בנושא מינהל תקין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אוקיי, אנחנו עוברים מר חיים ברוידא: 

 

 שא... בנו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו עוברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ואתה זה לא הנכסים שלך האישיים מהבית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חבר'ה אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

 אתה חייב לפעול על פי כללים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מה הוא גונב אותם? זה תקין, זה אומר מר משה עייאש לורן: 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 82 
 

 

   -לורן אנחנו לא מדברים וב: גב' רונית ויינטרא

 

 אני מדבר שטוב לי, מתי שאת רוצה לדבר. אני שואל...  מר משה עייאש לורן: 

 

   -56מה קורה באחוזה  ב: גב' רונית ויינטראו

 

 אני מבין את הוויכוח הפוליטי... נגד התקציב, נגד התקציב.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

ט מר ניר קריסטל:  כל  לפתור  במילה  מספיק  כרגע  לכם  שהקראתי  מה  אני  לפחות  ענייני,  יעון 

 פוליטיקה. 

 

 זה פוליטי.  מר חיים גולדמן: 

 

 י?  אבל זה עניינ  מר אילן כהן:

 

 עזוב, זה פוליטי.   מר חיים גולדמן: 

 

  -... שאתה אומר לקחת עבודת מטה יימשך כמה שנים   מר אילן כהן:

 

ת שעשית עבודת מטה או שדרשת על כל בית ספר לא ראיתי שהצבעת ולא ראי מר חיים גולדמן: 

 אחר. בית ספר ליאור, הצבעת בעד? אני שואל אותך, הצבעת בעד בית ספר ליאור? 
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   -בית ספר ליאור ניר קריסטל:  מר

 

 אני שואל אותך.   מר חיים גולדמן: 

 

 איפה הוא ממוקם.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני שאלתי אותך, הצבעת?  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא הקצאה של עמותה.  רונית ויינטראוב:  גב'

 

 עשית עבודת מטה? רגע, עשית עבודת מטה? לא עשית.  מר חיים גולדמן: 

 

  -דרך אגב סטל: מר ניר קרי

 

רוצה   מר חיים גולדמן:  לא  אתה  הציבור.  עיני  את  ולהיאחז  המוח לאנשים  את  לבלבל  תפסיק 

נגד. עכשיו אני מאמין, עכשיו אני    עבודת מטה, אתה לא רוצה עבודת לא מטה. אתה רוצה להצביע 

זה   שלך  ההצבעה  כל  חורב.  בעד  להצביע  מתנגד  לא  שאתה  מאמין  אני  מזה,  יותר  לך  בדיוק  אגיד 

  -פוליטי. אתה באופן פוליטי

 

  -לא הקשבת מר ניר קריסטל: 

 

 באופן פוליטי אתה מצביע נגד.  מר חיים גולדמן: 

 

 שאמרתי.  לא הקשבת למילה ממה מר ניר קריסטל: 
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 הקשבתי מלא, הקשבתי לכל מילה.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אוקיי חבר'ה אנחנו עוברים מר חיים ברוידא: 

 

 הקשבתי בקשב רב.   : מר חיים גולדמן

 

   -אמרתי שאני מתנגד לכל מבנה של מוסד חינוכי על הקרקע הספציפית מר ניר קריסטל: 

 

   -ספר ליאור בית ספר ליאור, תגיד לי, בית מר חיים גולדמן: 

 

 איפה בית ספר ליאור איפה זה?  מר ניר קריסטל: 

 

  -אני שואל בית ספר ליאור מר חיים גולדמן: 

 

 בית ספר ליאור צמוד לבית הספר בנווה זמר, על מה אתה מדבר?  מר ניר קריסטל: 

 

   -שואל אותך, ואם הוא היה בית ספר ליאור נניח מר חיים גולדמן: 

 

  -הזהבמקום  מר ניר קריסטל: 

 

 במקום אחר, היית מצביע נגדו?  מר חיים גולדמן: 

 

   -אז אני אומר לך מר ניר קריסטל: 
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 י שואל אותך, תענה כן או לא.  היית מצביע, אנ מר חיים גולדמן: 

 

 אבל השאלה לאיזה מקום אתה מדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 באזור התעשייה.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, היית מצביע נגד.   גולדמן: מר חיים 

 

 בוודאי.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 בוודאי.  מר ניר קריסטל: 

 

 תלמידים.  1,000ניר בנווה זמר זה  היימר:מר אריאל הילדס 

 

 בוודאי.  מר ניר קריסטל: 

 

  -בנווה זמר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קהילה. בית ספר צריך להיות בתוך ה מר ניר קריסטל: 
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 )מדברים יחד(  

 

ניר ההורים פה, ההורים יודעים שזה באזור תעשייה. ההורים רוצים את זה,    : גב' דרורה כהן

 נע מהם? מה אתה מונע מהם...  למה אתה מו

 

 רק שנייה, כן מיכל.   מר חיים ברוידא: 

 

   ... כי אני לא כל כך מבינה האמת. יכול להיות שמה שאתה אומר...  גב' מיכל ברם:

 

 כן מיכל.  מר חיים ברוידא: 

 

יכול להיות שמה שאתה אומר שזה נכון, רק שבפעם הקודמת עמדו פה אנשים    גב' מיכל ברם:

ית הספר ואמרו נחרצות שזה מה הם רוצים, הם לא רוצים מקום אחר. אז אני קצת כאילו שהם מב

רוצה להיות שם, אז למה  גם אם נעשה איזה שהיא עבודת מטה, אני קצת מבולבלת, כי זה הציבור ש

 שאני אחליט עבורם משהו אחר. 

 

 אפשר לשאול אותך שאלה?  מר ניר קריסטל: 

 

   -ודבר שנישנייה דקה.   גב' מיכל ברם:

 

אני מוכן שיהיה מגרש טניס באמצע אחוזה, מה זה אומר שזה בסדר? בשביל   מר ניר קריסטל: 

 זה יש מועצה שצריכה להחליט. 

 

שם,   אבל מר חיים גולדמן:  שתבנה  נניח  בונה?  אתה  מה  בשביל  לשם,  לעבור  ירצו  לא  הם  אם 
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 נניח שתבנה במקום אחר והם לא ירצו. 

 

קשור? אני מוכן להקים את הבריכה באמצע גם הנשיאים, את מוכנה?    מה זה מר ניר קריסטל: 

 מה השאלה. 

 

 אבל הם המשתמשים.    גב' מיכל ברם:

 

  -עובריםאוקיי חבר'ה אנחנו  מר חיים ברוידא: 

 

שאמרת   גב' מיכל ברם: מצב  יש  אופוזיציה  כראשת  רונית  שאלה,  לי  יש  רונית,  שני  ודבר 

 את לא עונה?   ללורן שאת לא מדברת איתו? שלו

 

 כן, כן.  מר משה עייאש לורן: 

 

 מה? לא, אמרתי לו שאני לא עונה על נושא שלא על סדר היום, לא דנה איתו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני תוהה  יכל ברם:גב' מ

 

  -תגידי אני גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש מצב שאמרת את זה.    גב' מיכל ברם:

 

   -ידי אני באמתתג גב' רונית ויינטראוב: 
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 למה את תוהה על זה?   מר ניר קריסטל: 

 

 אני תוהה.   גב' מיכל ברם:

 

  -חבר'ה אני רוצה להגיד לכם מר חיים ברוידא: 

 

גם  וב: גב' רונית ויינטרא קולך  שיישמע  כדי  הכול  תעשי  את  כדי,  מליבך  דברים  עכשיו  בודה  את 

   -תבדי כל מיני משפטים ש

 

 ממש לא.   גב' מיכל ברם:

 

 שנאמרים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה בפתחו של חודש ויום האישה, בואו נרגע.   גב' ענבר הוכברג: 

 

ש פה הרבה אנשים שמדברים ולדעתי הם אני רוצה רק לומר, רק לומר לכם, י מר חיים ברוידא: 

 גם לא מאמינים לעצמם. אנחנו עוברים להצבעה. הצבעה שמית. 

 

י גב' רונית ויינטראוב:  זה  אתה  העיר הזאת.  ליצור שיח מכבד במועצת  יכולת  גרם של  בך  אין  ודע 

 פשוט מבהיל הצורה שלך.  

 

 .  לפני רגע אמרת... עם היד אני לא מדברת איתך  גב' מיכל ברם:

 

 אתה מבין, אתה מבין עם מה אנחנו מתווכחים. לא, הציבור פה...   מר חיים ברוידא: 
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  -ילמד אותנו על שיח לא, חיים גולדמן גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, הוא מזמן כבר מלמד אותנו.  מר חיים גולדמן: 

 

תכנון והקמת  חבר'ה, אנחנו עוברים להצבעה שמית. מירב מאיר, עדכון תב"ר   מר חיים ברוידא: 

 בית ספר מוכשר?  

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 וכשר חורב.  עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מנגד. דבי סלוצקי,  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד. עמית צור, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

 נגד. רונית ויינטראוב, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב?   ברוידא:  מר חיים

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב? , נגד. ניר קריסטל דא: מר חיים ברוי
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 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

   והקמת בית ספר מוכשר חורב?נגד. איילת ארז סגן, עדכון תב"ר תכנון  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מוכשר חורב?  נגד. אלי אלוש, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מרשה לי להגיד כמה מילים?   מר אלי אלוש:

 

 כן, כן, נשמע למה לא.    מר אילן כהן:

 

 למה כן?  מר חיים גולדמן: 

 

   -לך לשמוע מה שאני אומר. לפני שאני אצביע כדאי  מר אלי אלוש:

 

 ... אחד שמתערב.   גב' דבי סלוצקי: 

 

  אני רוצה להגיד כמה מילים.  מר אלי אלוש:

 )מדברים יחד(  

 

מזה מספר שבועות אני נתון ללחצים ולהכפשות נוראיות בכל מדיה אפשרית,   מר אלי אלוש:

פרנסה שלי ובשמי הטוב. מדובר במספר פוליטיקאים  כולל פנייה ללשכת עורכי הדין וניסיון לפגוע ב

שמש כשיש להם שמנסים לעשות הון ציבורי על חשבוני. אני מציע לאותם חברי מועצה שלא יצאו ל
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בית  עם  סוגרים חשבונות  שני הם  ומצד  על תלמוד תורה,  נלחמים  על הראש. מצד אחד הם  חמאה 

אחד בפה ואחד בלב. למרות הכול אני אלי אלוש  ספר תיכון לבנות דתיות. אני שואל היכן ההוגנות?  

 לא אמנע מתינוקות של בית רבן מללמוד תורה, ולכן אני מצביע בעד.  

 

תודה רבה רבה. ארז ברט, האם אתה בעד עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר  ידא: מר חיים ברו

 מוכשר חורב?  

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 כון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב?  נגד. רחמים שלום, עד מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 מת בית ספר מוכשר חורב?נגד. מיכל ברם, עדכון תב"ר תכנון והק מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 בעד. אנה פוזמנטיר, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : ראנה פוזמנטיגב' 

 

   -נגד. דרורה כהן מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן
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 כשר חורב?  עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מו מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 בעד. אילן כהן, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב? מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 בעד. חיים גולדמן, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב?  רוידא: מר חיים ב

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 ן עייאש, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכשר חורב? בעד. לור מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

 ספר מוכשר חורב?  בעד. ענבר הוכברג, עדכון תב"ר תכנון והקמת בית  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

  זה המצב חבר'ה, לא עבר. לא עבר, בסדר.בעד. חיים ברוידא בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 נעשה כנסייה במקום.   מר משה עייאש לורן: 
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 עם הנצח לא פוחד מדרך ארוכה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נגמרה הישיבה?   מר משה עייאש לורן: 

 

 יש לך עמדה פוליטית אריאל?  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 לא, יש עוד סעיף אחד. עוד סעיף אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ל, ההערה שלך לא במקום. אריא גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אתה בעצם מערב את עצמך בפוליטיקה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  גאה באמירה הזו, אני צריך להגיד את זה.. מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אז אתה בעצם אומר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מרכז מבקרים, אל תגידו לו. מרכז מבקרים מר חיים ברוידא: 

 

 תעשה עם היד אתה יודע למי.  טראוב: גב' רונית ויינ

 

 :הצבעה

  8 –בעד 

 9 -נגד 
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  0 –נמנע 

 החלטה: 

 ספר מוכשר חורב.   עדכון תב"ר תכנון והקמת ביתלאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

במסגרת   מר חיים ברוידא:  וחלוצי  ייחודי  מרכז  קיימא.  בר  ופיתוח  לקיימות  מבקרים  מרכז 

תי וקהילתי. המרכז צפוי לקום במתחם כנרת והוא יהווה מוקד פעילות ומרכז  פרויקט חינוכי סביב

תנסות בתחומים לימודי וחוויתי לכל ילדי ותלמידי האזור. המכרז יכלול מתחמי הפעלה, הכשרה וה

של קיימות, מחזור, אנרגיית מים מתחדשת, פיתוח בר קיימא, אקלים, מדע, טכנולוגיה, התייעלות  

לש ועוד.  על אנרגטית  החובה  את  ולהפנים  ללמוד  התיכונים  ועד  הילדים  מגני  רעננה  ילדי  יגיעו  ם 

נעשה המפורט  התכנון  אושר,  הביצוע  קבלן  הארץ.  וכדור  הסביבה  על  והגנה  צפויים  שמירה  ואנו   .

 . עוד פעם הצבעה שמית. 2022להתחיל בעבודה ברבעון ב' 

 

אני רוצה להדגיש שהתקציב כבר אושר, אף  לפני ההצבעה אני רוצה להדגיש,   גב' רונית ויינטראוב: 

להסתפק   הזמן  הגיע  לתקציב.  מתנגדים  לא  הזה.  התב"ר  להגדלת  מתנגדים  מתנגד.  לא  אחד 

 בתקציבים שמחליטים עליהם. 

 

   -אבל התכנון עומד מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -זהו, וזה היה דרך גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מיליון ₪ 2.6 התכנון עומד על מר אריאל הילדסהיימר:

 

אחראי  גב' רונית ויינטראוב:  לא  ומאוד  לעניין,  לא  מאוד  היה  גם  זה  לי.  תפריע  אל  מדברת  אני 

הסכום שלא אור. יש התנהלות, אי אפשר לעשות...    לקיים מכרז שמדבר כבר על הסכום שכולל את
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 את ההתנהלות התקינה, אין מה לעשות. עוד לא אושר הכסף, אבל כבר יצא מכרז. 

 

 אני יודע דבר אחד,   מר חיים ברוידא: 

 

 -אנשים הגישו גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -כל הזמן 100שאנחנו מקבלים ציונים  מר חיים ברוידא: 

 

 והכול, זה הכול.   אוב: גב' רונית ויינטר

 

 לבין זה...  100מה הקשר בין ציון  מר ניר קריסטל: 

 

 ים שלך. בוא נראה, בוא נראה על הציונים.  אנחנו עוד נדבר על הציונ גב' רונית ויינטראוב: 

 

מיליון ₪, באמצע השנה הגדלנו את התקציב  4מרכז הצעירים היה תקציב של   : גב' דרורה כהן

  -בתב"ר

 

 מיליון ₪.   16 ברוידא: מר חיים 

 

 פעמיים.   : גב' דרורה כהן

 

 זה היה אבל בתקופה שלך.  מר חיים ברוידא: 

 

  -י רונית את חייבת להיות אמיתית וקצת קצתלתב"ר. תרא  : גב' דרורה כהן
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 אה מה את מנסה להגיד שאני שקרנית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ת האמת.  לא שקרנית, פשוט לא אומרת א מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪. התקציב הכי גדול זה היה התרבות. פתאום היום    40התרבות היה    : גב' דרורה כהן

  -לא צריך, לא מגיע לתושבים

 

 הבנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -נחנוק אותם, לא ניתן להם מופעי תרבות  : גב' דרורה כהן

 

 כן, כן, כן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

דבר, ז  : גב' דרורה כהן שום  על  ויתרת  לא  את  זה,  את  ניהלת  כשאת  אבל  שאני...  לא  ה 

באמצע שנה, הגדלנו לך והגדלנו    מתחם הצעירים כל פעם עשינו תב"רוהתקציב שלך היה הכי מנופח.  

לך והגדלנו לך. כל המבנה פה... כל פעם עשית משהו, הצבענו בשבילך. בגלל שאת באופוזיציה, כן את  

 בחרי העם נבחרי הציבור הם מאוד דואגים לרעננה. מאוד דואגים לרעננה.  באופוזיציה וחברייך נ

 

   -איזה מזל שסוף סוף  מר ארז ברט: 

 

 הפכו אותנו לעניים, הפכו אותנו לעיר ענייה.    : גב' דרורה כהן

 

 עושים סוף להתנהלות הזאתי.   מר ארז ברט: 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 97 
 

 

 בדיוק.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 סוף סוף.   מר ארז ברט: 

 

 הגדלות.   6מיליון ₪  20מיליון ₪, מרכז הצעירים  20 ר אריאל הילדסהיימר:מ

 

   -את מפעל הפיס תודה לזאביק ביילסקי שהביא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא לא הביא...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני במקומך לא צוחקת.    : גב' דרורה כהן

 

 מות מידה שמקבלת כל רשות מקומית.  שקל אין שמה תוספת מעבר לא מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -תודה רבה. דרך אגב לא שלחתם לו ברכה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ל אחד. שק מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -לא שלחתם לו ברכה גם על הכסף שהוא הביא למרכז המוזיקה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שקל אחד אין שמה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אפילו שחנכתם אותו פעמיים.  ראוב: גב' רונית ויינט
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 שקל אחד אין שמה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -פעמיים גזרת סרט גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול אמות מידה.   אריאל הילדסהיימר:  מר

 

תודה אחת לא אמרת לזאביק ביילסקי שהביא את הכסף, והביא את הכול עד  גב' רונית ויינטראוב: 

 ה? זה יפה ככה חיים?  לידי זה. זה יפה ככ

 

 דווקא הוזמן לטקס.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה יפה ככה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רי מועצה לא הוזמנו.  חב גב' דבי סלוצקי: 

 

 הוא לא הוזמן לטקס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -חברי המועצה גם אלה שעבדו בשביל מרכז המוזיקה  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -רונית, רונית, רגע, רונית הוזמנה סהיימר:מר אריאל הילד 

 

 איזה טקס? לא.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 רים הוזמנת. הטקס במרכז הצעי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אני מדברת על המוזיקה שחנכו פעמיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה היה...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סרטים גזרת ולא הזמנת.  2סרט הזאת ולא, לא לגזירת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה טקס של מפעל הפיס.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , בסרט השלישי אני אבוא.  טוב לא חשוב גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אחרי שראש העיר הביא את מפעל הפיס מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יהיה לך גם בסרט השלישי אני אבוא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסרט השלישי נבוא כולנו.  ב' דבי סלוצקי: ג

 

וזמן, למרכז  והוזמנתם. אגב חבר המועצה הצעיר היה, הגיע אפילו לטקס, ה מר אריאל הילדסהיימר:

 הצעירים. מה שמו הבחור שהיה בקדנציה הקודמת.  

 

 אבן, שי הגיע.     דובר:

 

   שי אבן הוא הגיע, והוזמנת רונית בוודאי. מר אריאל הילדסהיימר:
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 בסדר. יכול להיות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יו אני מבקש  חברים, מרכז מבקרים לקיימות ופיתוח, אני חוזר עוד פעם, עכש מר חיים ברוידא: 

לעשות את ההצבעה, הצבעה שמית. מירב מאיר, האם את עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי  

 לקיימות ופיתוח בר קיימא? 

 

  נגד. גב' מירב מאיר: 

 

נגד. דבי סלוצקי, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח  מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא? 

 

 ד. נג גב' דבי סלוצקי: 

 

עמית צור, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר  נגד.   מר חיים ברוידא: 

 קיימא. 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

לקיימות  נגד.   מר חיים ברוידא:  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  ויינטראוב,  רונית 

 ופיתוח בר קיימא. 

 

 נגד הגדלת התב"ר.   גב' רונית ויינטראוב: 
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לקיימות   מר חיים ברוידא:  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  קריסטל,  ניר  אוקיי. 

 ופיתוח בר קיימא.  

 

 נגד הגדלת התב"ר.   מר ניר קריסטל: 

 

לקיימות  ברוידא:  מר חיים חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  סגן,  ארז  איילת  נגד. 

 ופיתוח בר קיימא.  

 

 גדלת התב"ר.  נגד ה גב' איילת  ארז סגן: 

 

נגד. אלי אלוש, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר   מר חיים ברוידא: 

 קיימא. 

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

נגד. ארז ברט, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר  דא: מר חיים ברוי

 קיימא. 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

נגד. רחמים שלום, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח   מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא. 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 
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"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר נגד. מיכל ברם, עדכון תב מר חיים ברוידא: 

 קיימא.

 

ח  גב' מיכל ברם: מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון  פוזמנטיר,  אנה  לקיימות בעד.  ינוכי 

 ופיתוח בר קיימא.  

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

ופיתוח  מר חיים ברוידא:  לקיימות  חינוכי  עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים  כהן,  דרורה  נגד. 

 בר קיימא. 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

בר אילן כהן, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח  בעד.   מר חיים ברוידא: 

 קיימא. 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

בעד. חיים גולדמן, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח   מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא. 

 

 בעד.  דמן: מר חיים גול
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בעד. לורן עייאש, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח  מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא. 

 

 בעד.  יאש לורן: מר משה עי

 

בעד. ענבר הוכברג, עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח   מר חיים ברוידא: 

 בר קיימא. 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 בעד. חיים ברוידא בעד. מה התוצאה?  חיים ברוידא: מר 

 

 . 7-10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 7-10 מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

 7 –בעד 

 10 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות   ברוב  החליטה  העיר  מבקריםלאשר  לא  מועצת  מרכז  הקמת  תב"ר  לקיימות    עדכון  חינוכי 

 .  ופיתוח בר קיימא
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 אוקיי, מרכז צעירים. אני מבקש מגזבר העירייה לתת הסבר.  : מר חיים ברוידא

 

יצא כנגד העירייה לשלם  טוב, כמו שתיארתי לכם בפעם קודמת יש פסק דין ש  מר יוסי מזרחי: 

 מיליון ₪ כולל שכר טרחה.   2.4-תשלום של כ

 

 על מה? תספר, הייתה איזו מחלוקת?   מר אלי אלוש:

 

 ל עבודות נוספות שהקבלן עשה.  הייתה מחלוקת ע מר יוסי מזרחי: 

 

 הקבלן הקודם שעבד.    מר אלי אלוש:

 

   -מצד אחד העבודות מגיעות מצד אחד, מצד מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל מה קרה, תספר את העובדות מה היה?    מר אלי אלוש:

 

 תן לו לדבר, הוא מספר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

אידך, היה שמה תקלות של נזילות שאנחנו ישנם עבודות נוספות שנעשו שם. מ מר יוסי מזרחי: 

  -סברנו שעליו לפצות אותנו 

 

 אמרתי שהתחלפו, הקבלנים התחלפו שם.   מר אלי אלוש:

 

 לא.  יוסי מזרחי:  מר
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 לא?   מר אלי אלוש:

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, במרכז המוזיקה הם התחלפו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 .  במרכז המוזיקה מר יוסי מזרחי: 

 

 לא במרכז הצעירים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא במרכז הצעירים?    מר אלי אלוש:

 

אנח  מר יוסי מזרחי:  מאידך  תבענו,  וכיוצא  אנחנו  שהיו...  נזילות  כנגד  נגדית  תביעה  תבענו  נו 

 -בזה. לצערנו בית המשפט לא קיבל את עמדתנו ופסק

 

 הבים את עיריית רעננה. מה יהיה תגיד לי, בתי משפט לא או  מר אלי אלוש:

 

פסק לרעתנו וחייב אותנו לשלם את הסכום הסופי, של החשבון הסופי שהם   מר יוסי מזרחי: 

  -ו אנחנו חייבים לעמודהגישו. ולצערנ

 

 קיבל את התביעה שלהם.    מר אלי אלוש:

 

 רגע ונזקי המים?    מר ארז ברט: 
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 סית קטן ויתנו אחריות על העבודות.  היה סיכום שהם יפצו אותנו בסכום יח מר יוסי מזרחי: 

 

 ונתנו אחריות על העבודות?   מר ארז ברט: 

 

  -זה בהמשך. אבל אנחנו כן, אבל שוב אנחנו נראה את  מר יוסי מזרחי: 

 

  -אבל יש נזק. הם מטפלים  מר ארז ברט: 

 

 כן, כן, סוכם שהם יטפלו בנזק בהחלט.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 קנו.  הנזקים יתו מר יוסי מזרחי: 

 

 בקיצור הוא חייב את העירייה.   מר אלי אלוש:

 

 הם... וחויבנו ובעצם אתה צריך כאילו, אם אתה...  : אנה פוזמנטירגב' 

 מדברים יחד( )

 

 עכשיו ההצבעה.    מר ארז ברט: 

 

  -ככה מר חיים ברוידא: 

 

 תראה איזה אופוזיציה אחראית יש לך עכשיו.    מר אלי אלוש:

 

 מאוד מאוד...   אני מר חיים ברוידא: 
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 קובי אל תתערב, לא, אתה מתערב בדיון פוליטי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

   -חבר'ה אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להצביע?  מר ניר קריסטל: 

 

אוקיי, עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק   מר חיים ברוידא: 

 . ירב מאירדין של בית המשפט, מ

 

 בעד.  גב' מירב מאיר: 

 

בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסיקה  מר חיים ברוידא: 

 ל בית המשפט, דבי סלוצקי. ש

 

 בעד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין   מר חיים ברוידא: 

 המשפט, עמית צור. של בית 

 

 בעד.   מר עמית צור: 

 

סיקת  בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פ מר חיים ברוידא: 
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 של בית המשפט, רונית ויינטראוב. 

 

 בעד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ר פסק דין  בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאו מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט, ניר קריסטל. 

 

 בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

בון עם הקבלן, לאור פסיקה בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חש מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט, איילת ארז סגן. 

 

 בעד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

ון עם הקבלן, לאור פסק דין  בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשב מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט, אלי אלוש. 

 

 בעד.   מר אלי אלוש:

 

צעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין  בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז ה מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט, ארז ברט. 

 

 בעד.   מר ארז ברט: 
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עם הקבלן, לאור פסיקת בית  עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון   מר חיים ברוידא: 

 המשפט, ארז ברט, סליחה רחמים שלום. 

 

 אין לו קול כפול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רחמים שלום.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר רחמים שלום: 

 

בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין   מר חיים ברוידא: 

 רם. של בית המשפט, מיכל ב

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין   מר חיים ברוידא: 

 ת המשפט, אנה פוזמנטיר. של בי

 

 בעד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין   מר חיים ברוידא: 

 המשפט, דרורה.  של בית 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן
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ק דין  בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פס מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט, אילן כהן. 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פסק דין   מר חיים ברוידא: 

 ית המשפט, חיים גולדמן. של ב

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

, לאור פסק דין  בעד. עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן מר חיים ברוידא: 

 של בית המשפט, לורן עייאש. 

 

 בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

סק דין של עדכון תב"ר הקמת מרכז הצעירים גמר חשבון עם הקבלן, לאור פ מר חיים ברוידא: 

 בית המשפט, ענבר הוכברג. 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 בעד. חיים, פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

העיר   פמועצת  לאשר  החליטה  אחד  הה  עם  חשבון  גמר  הצעירים  מרכז  הקמת  תב"ר  קבלן,  עדכון 

 . לאור פסק דין של בית המשפט
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האחרו מר חיים ברוידא:  לסעיף  באמת  עכשיו  עוברים  ומאור  אנחנו  חשמל  אוקיי.  כן  נכון?  ן, 

. אני מדגיש שהתב"ר הזה מתייחס רובו ככולו לתחזוקת התאורה השוטפת ולתוכנית  2022תכנית אב  

מל פחות  מהתקציב,  מאוד  מעט  בעיר.  השכונות  ברחבי  התאורה  ותשתיות  התאורה  מערך  -שדרוג 

כמעט    300,000 מתוך  העיר.  ₪4.7  את  להאיר  לפרויקט  מיועד   ,₪ ידי   מיליון  על  הוכנה  התוכנית 

פי   על  ופיתוח מערך התאורה ברחבי השכונות והרחובות בעיר  והיא כוללת שדרוג  הצוות המקצועי, 

קצועיים ענייניים בטיחותיים וסביבתיים. אני מדגיש ומבהיר, כי העדר האישור של תב"ר  שיקולים מ

בשכונ לפגיעה  מביא  אושר,  שטרם  היחיד  התפעולי  התב"ר  למעשה  ברחובות  תאורה,  פגיעה  ות, 

וכן ועדי שכונות שמלינים על כך.   חשוכים, פגיעה בבטיחות ופגיעה בשירות. ישנם לא מעט תושבים 

ז נגד  תושבים הצבעה  פניות  לאשר  לא  בעולם  סיבה  אין  העיר.  של  חיוני  בפיתוח  פגיעה  ממש  היא  ו 

, כדי שנבין על מה להעצמת התאורה ברחוב שלהם. ברשותכם אפרט את עיקרי התוכנית בטרם נצביע

עמודי תאורה, כולל הכנת התשתיות    5מדובר. רחוב ז'בוטינסקי, הייתה פנייה של התושבים להתקין  

שהייתה הם    לאחר  התושבים,  ועד  עם  בפגישה  שמה  היינו  והחיל,  העברי  הגדוד  רחובות  בנייה.  שם 

של   התקנה  עגנון,    14מבקשים  ש"י  ברחוב  תשתיות.  הכנת  כולל  תאורה,  עמודי    5התקנת  עמודי 

קריית   ברחבת  שדרוג תאורה  אלינו.  שהגיעו  תושבים  עם  שמה  נפגשנו  תשתיות,  הכנת  כולל  תאורה 

 ימת והוספת עמוד תאורה ותאורה על מתקני ההצללה.  שרת וביטול תאורה קי

 

 לאנשים החדשים שאין להם...   מר אילן כהן:

 

יבורם לרשת חברת החשמל. רחוב הר  עמודי תאורה וח  5רחוב ההגנה, הוספת   מר חיים ברוידא: 

  סיני, ביקשו באזור מסוים שהוא חשוך לקראת הגינה לשים עמוד תאורה נוסף. רחוב הגליל, הוספת 

גינת כלבים  32עמוד תאורה בשביל שמוביל בין הבניינים. רחוב הפעמונים   , שביל לכיוון הפעמונים. 

דרו אשכול  לוי  רחוב  תאורה.  עמוד  הוספת  דובנוב,  לרשת ברחוב  וחיבורם  תאורה  עמודי  הוספת  ם, 

  החשמל. הדברים האלה זה בבניין חדש שנבנה, ושמה צריך גם לרשת את האזור. רחוב אחוזה משה 
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עמודי תאורה. קלישר מזרח, גם הוספת   2דיין מתקני כוח, שדרוג התאורה למתקני הכושר והוספת  

הוספת   הכלבים,  גינת  כולל  דרומי  אזור  ניל"י  תאורה.  לגני    3עמודי  תאורה  כולל  תאורה,  עמודי 

עמודי תאורה וחיבורם    5, הוספת תאורה באזור בית הספר. מגדל, הוספת  14הכלבים. שפירא משה  

השכונות  ל ועדי  עם  פגישות  עם  זה  הזה,  באזור  פה  מתבסס  שאני  מה  כל  אגב  החשמל.  חברת  רשת 

הוספת   סוקולוב,  רחוב  החשמל.    2האלה.  לרשת  וחיבורם  תאורה  שהוקם,  עמודי  חדש  בניין  זה 

, חיבור חשמל עבור קולר. הכנת תאורה במגרש  2005-והאזור הזה שמה חשוך כרגע. גינת קהילתית ב

הפ בלב  הוספת  חול  תאורה    2ארק,  תגבור  בקשה  קיבלנו  חשוך,  שביל  בגין  מנחם  תאורה.  עמודי 

ה ברחוב. יצחק שדה רחוב הרצל, הוספת תאורבשביל. הסנונית גינה ציבורית, הוספת תאורה בגינה.  

שביל לכיוון אחוזה, תאורה בשביל. גן משה דיין, הגברת התאורה. תאורה לפסל לח"י, יש פסל של   26

  -א באזור צומת שללח"י שנמצ

 

 אנדרטה בכיכר אביב.   מר ניר קריסטל: 

 

והחלפת   מר חיים ברוידא:  תאורה  הוספת  השחר,  רחוב  מבקשים.  הם  שם  גם  אביב,  בכיכר 

דים. יש פה שונות ובלת"מים כולל החלפת מרכזיות תאורה. זה שימוש על פי צורך ועל פי  עמודים חלו

 זה להצבעה. . אני שם את 2022פניות שתתקבלנה במהלך  

 

הצעה?   מר ניר קריסטל:  להציע  ועם  אפשר  הפרויקטים  עם  מפורט  הזה  התב"ר  את  להביא 

 העלויות שלהם.  

 

 עכשיו נתתי לך זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, אבל אתה בעצמך אומר שזה לא כל התב"ר.   ר ניר קריסטל: מ
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  -לא ניר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא מדבר איתו.   רגע, גב' רונית ויינטראוב: 

 

העיר.  מר ניר קריסטל:  את  להאיר  גם  כולל  שהוא  התב"ר,  כל  לא  שזה  רגע  לפני  אמרת  אתה 

 מויות מסודר, ובוא נצביע. תביא את הפרויקטים האלה שהקראת כרגע, עם כתב כ

 

 יש לך...  מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪ זה תחזוקה. אתה    52.מיליון ₪,    4.6ניר אני אתן לך הסבר, מתוך   מר אריאל הילדסהיימר:

  -יודע

 

  -אין בעיה, תראה את זה בתב"ר גב' רונית ויינטראוב: 

 

מ מר ניר קריסטל:  מונעים  אתם  אבל  זה.  את  להעביר  רוצה  עסקת אני  לי  שעשיתם  ברגע  מני 

 חבילה. 

 

 אנחנו נעביר את זה בסעיפים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  אבל זה התב"ר מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני  גב' רונית ויינטראוב:  לא,  לא,  בסעיפים.  לבן  גבי  על  שחור  זה  את  לנו  תביאו  בעיה,  אין  אבל 

 רוצה כל נושא.  
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   -אתה אומר לי מר ניר קריסטל: 

 

 מאור רחובות וזה.   ' רונית ויינטראוב: גב

 

לך שיש  . אני אומר  'אני אומר לך בוא קנה ממני אוטו, יש גם עוד כיסא בבגאז מר ניר קריסטל: 

בכתב   לך תביא את הפרויקטים האלה שהקראת, תביא אותם  אני אומר  בבגאז', בסדר?  כיסא  עוד 

 כמויות ובוא נצביע עליהם. 

 

  -לם את לא יכולה להחליטזה תב"ר ש מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לפרק אותו. זה לא תורה מסיני, אפשר לפרק את התב"ר.  מר ניר קריסטל: 

 

  -ועוד משהו שאני רוצה לבקש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תפרק את התב"ר.   מר ניר קריסטל: 

 

שזה   גב' רונית ויינטראוב:  מבקשת  אני  במסגרת,  יהיה  שזה  משהו,  עוד  גם  לבקש  רוצה  יהיה אני 

במסגרת רפורמה שלמה התייחסות חדשה לכל נושא תאורה, כי מה שקורה בעיר היום, כל המנורות  

עה בטבע, בסביבה, באדם. הנושא הזה יש דבר שנקרא זיהום אור.  האלה על העצים והכול, זאת פגי

לחיות,   לצמחים,  נזק  עושה  אתה  מסודרת.  בצורה  הכול  את  אביא  אני  זה,  על  חומרים  אוספת  אני 

לבני האדם, כל התאורה המטורפת הזאת לא יכולה, צריך לעצור לשנות ולעשות תכנית עם אישור של  

 היחידה לאיכות הסביבה.  

 

תושבים,   ם ברוידא: מר חיי סקר  שעשינו,  האחרון  הסקר  שלפי  לך  להגיד  רוצה  רק   92%אני 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 115 
 

 מרוצים ממה שהם רואים. 

 

 אור, על נזק לסביבה ופגיעה בבריאות הציבור.   אני מדברת איתך על זיהום גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גדת?  למה להקים מרכז קיימות התנגדת? למה להקים מרכז קיימות התנ  : גב' דרורה כהן

 

חשבון  גב' רונית ויינטראוב:  על  סקרים  עושה  אתה  העירייה?  חשבון  על  סקרים  עושה  אתה 

 העירייה? 

 

   -גיה מתחדשת... מבקרים לקיימות, אנר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

עובדי  גב' רונית ויינטראוב:  כמה  לך  לצטט  רוצה  אני  רעננה?  העיר  למועצת  נבחרת  אתה  לי  תגיד 

 א אעשה את זה, אריאל תעצור, אריאל תעצור אני מתרה בך.  עירייה. אבל אני ל

 

 אל תאיימי עליו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נגיד מה שאנחנו חושבים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה תגיד בצורה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא הקדנציה הקודמת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה תדבר בצורה מכובדת כמנכ"ל. המכובדת ממנכ"ל.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה מכובד, מרכז קיימות לאנרגיה מתחדשת...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 להשתלח. התפקיד שלך זה לא... ולא  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 העצים האלה עוד מישהו יתחשמל.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -רונית, רונית מר חיים ברוידא: 

 

 אבל מה עצים, על עמודים מדברים איתך.    הן:מר אילן כ

 

 עוד שנייה הפיקוסים עומדים לעלות... מהשטויות האלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תיאנס בחושך.   שילדה לא  : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

  -תקשיבי רגע, תקשיבי רגע רונית מר חיים ברוידא: 

 

 לא רוצה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני   יים ברוידא: מר ח האמת.  את  לך  אומר  אני  עלייך.  ליבי  ליבי  עלייך,  ליבי  שליבי  האמת 

  -ת נגדימרחם, אני מרחם, אני יודע שקשה לך לראות את ההצלחה שלי. את התמודד 

 

 מה זה הצלחה? אתה יודע מה אני נרגשת.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 וקשה לך.   4%-אפילו לא עברת את ה מר חיים ברוידא: 

 

 אני נרגשת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

רעננה   מר חיים ברוידא:  ותושבי  דברם,  את  אמרו  רעננה  תושבי  האלה.  הדברים  עם  לך  קשה 

   -מת רונית שסיימתםיאמרו את דברם. אני חושב בא

 

 זה באמת נאום נהדר לראש עיר, אני מוחאת לך כפיים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ה סיימתם את מר חיים ברוידא: 

 

 כפיים על הנאום...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר להצבעה חיים.    מר אילן כהן:

 

   -סיימתם, סיימתם את חלקכם ההיסטורי מר חיים ברוידא: 

 

 אמרת את המילה האחרונה.  ית ויינטראוב: גב' רונ

 

רחובו  מר חיים ברוידא:  מאור  תב"ר  אישור  חבר'ה,  אוקיי  הלאה.  נמשיך  ואנחנו  ת  ברעננה. 

כדי   חיונית  תאורה  על  פה  מדובר  פעם,  עוד  חוזר  ואני  בעיר.  תאורה  ולתחזוקת  תאורה  לשדרוגי 

 הזכות לדבר הזה להתעלם.  להגביר את התאורה ברחובות רעננה, ואני לא חושב שיש לכם את
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 לא, לך יש זכות לעשות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא ברור לי.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מה?  ברוידא: מר חיים 

 

 זה לא ברור לי. זה כולל להאיר את העיר, כולל את כל הנצנצים?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא, לא, לא. גב' ענבר הוכברג: 

 

 , זה כל הדברים האלה, הכול זה תב"ר.  לא מר חיים ברוידא: 

 

 כולל הנצנצים, כולל הנצנצים.  גב' דבי סלוצקי: 

 

התאו : אנה פוזמנטירגב'  כל  בעד  עם אני  ביחד  להצביע  רוצה  לא  נגד,  אני  התאורה,  ושיפור  רה 

 הנצנצים. 

 

 זה לא קשור לזה.    : גב' דרורה כהן

 

 ליון ₪. מי  ₪5 מתוך כמעט  300,000 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה מה שהצענו לכם, תפרקו את זה.  מר ניר קריסטל: 

 

 תעבירו את זה אחד אחד.   גב' מירב מאיר: 
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 ו את זה, הצענו לכם לפרק. תפרק מר ניר קריסטל: 

 

 אל תפרקו את זה, אל תפרקו.  מר חיים גולדמן: 

 

 הצענו לכם לפרק.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה התב"ר.  מר חיים גולדמן: 

 

  -חברים, אני איך אומרים, רגע שנייה ברוידא: מר חיים 

 

 זה כולל הנצנצים?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

עוד   מר חיים ברוידא:  מראה  אני  התאורה  חבר'ה  שמפריע  למי  ללכת  מוכן  שאני  אחד  דבר 

 הזאת, אנחנו מורידים את זה מהסעיף, תוריד מהסעיף את הדבר הזה.  

 

 שה פירוט של כל אחד מהפרויקטים. תגישו פירוט, תגישו בבק מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה הורדנו, הורדנו, אני עכשיו נתתי מר חיים ברוידא: 

 

 כם החוצה, נשפך לכם הרוע, נשפך.  הרוע יוצא ל  : גב' דרורה כהן

 

 מה אכפת לכם...    מר אילן כהן:
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   -אני מבקש, איך אמר יוסי, תקציב בונים מלמטה. תביאו את הרשימה מר ניר קריסטל: 

 

 -הורדנו חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה יהיה על המצפון שלכם.   : גב' דרורה כהן

 

 .  התשובה היא לא מר ניר קריסטל: 

 

 על המצפון שלכם.    : גב' דרורה כהן

 

 תצביעו נגד.  מר חיים גולדמן: 

 

  -תביאו את הפירוט של מה שהוא הביא מר ניר קריסטל: 

 

   -.. מה שאני לא רואה בעיניים, אני מציעה לך. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -הלו, הלו, הלו מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 ואה בעיניים?  מה את לא ר מר חיים גולדמן: 

 

  -מה שאני לא רואה בעיניים גב' רונית ויינטראוב: 
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 תקשיבי, אני אומר זכותכם להצביע נגד. את צודקת, תצביעו נגד.   מר חיים גולדמן: 

 

   -חיים אני מציעה שתדחה את זה לפעם הבאה ב' רונית ויינטראוב: ג

 

 לא, לא, לא, אני לא דוחה את זה...  מר חיים ברוידא: 

 

  -אז זה מראה שאתה לא ענייני ונית ויינטראוב: גב' ר

 

  -לא, זה היה מר חיים גולדמן: 

 

   -אתה לא מחשיב פה את טובת הציבור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, אבל זה היה בסדר יום.  לדמן: מר חיים גו

 

דורשים   גב' רונית ויינטראוב:  אנחנו  שקיפות,  בעד  שאתה  אמרת  שקיפות,  בעד  שאתה  אמרת 

 ות. שקיפ

 

 אבל זה היה בסדר יום. זה היה בסדר יום.   מר חיים גולדמן: 

 

   -תפרק את התב"ר הזה, תביא אותו בפעם הבאה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה עכשיו שיצביעו על זה. לא, אני דורש שיצביעו על זה עכשיו מר חיים גולדמן: 

 

   -חבר'ה אנחנו מצביעים מר אריאל הילדסהיימר:
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 זה היה בסדר יום. אני... אני רוצה שיצביעו עכשיו על זה.  ים גולדמן: מר חי

 

 -אני לא : אנה פוזמנטירגב' 

 

 יר זה נורא פשוט.  שנייה אנה, מדובר, אני אסב מר אריאל הילדסהיימר:

 

הוא הסביר משהו ואני אגיד לך מה. אני מרגישה בזה לא רק שלא חסר אור,   : אנה פוזמנטירגב' 

אני כן חשוכים.   אני אישית  רחובות שהם  יודעת שיש  אני  רוצה שיתקנו את המנורות,  אני  אומרת, 

לא מדליקה  אצלי ספציפית   אני  אני חוסכת המון בחשמל.  לי טובה,  עושים  אור במרפסת  אתם  לא 

ולא בסלון בלילה. מספיק לי המאור מהרחוב. הכול מאיר למעלה אנחנו רואים טלוויזיה פותחים את  

  -5רף וגם בקיץ. כל הסלון מואר. אז איפה רוצים להוסיף עוד החלונות, גם בחו

 

   -לקראת המפגש מר חיים ברוידא: 

 

 אין לי שמץ זה מושג.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לקראת המפגש עם רחוב פרדס משותף.  ידא: מר חיים ברו

 

 אה בסוף.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה בסדר, שמה חשוך. אה בסוף  : אנה פוזמנטירגב' 
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   -כן, כן. בכל מקום מר חיים ברוידא: 

 

 לא...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -5לא, מדובר על  מר חיים ברוידא: 

 

 מקצוע, תגיד לה. לא סתם...  בעצת אנשי  מר אילן כהן:

 

 כולל תשתיות.  מר חיים ברוידא: 

 

 ברים שחשוב לדעת. לא, אבל זה נכון שמבקשים פירוט. כי זה ד : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני שוב מציע שתשימו,   מר ניר קריסטל: 

 

   -שנייה בואו מר אריאל הילדסהיימר:

 

ומתן. אני מציע לכם לעשות את זה    אתה לא הבנת, אני לא עושה איתך משא  מר ניר קריסטל: 

 ענייני באמת. תביאו תג מחיר ליד כל אחד מהפרויקטים שהוא מנה.  

 

 בל לחכות עוד חודש, אבל חבל לחכות עוד חודש.  ח  מר אריאל הילדסהיימר:

 

בסדר. אבל אני לא אצביע בלי שאני אראה מספרים. אריאל, אני לא אצביע   מר ניר קריסטל: 

 ם.  בלי שאראה מספרי
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 -אתה מוכן, אנחנו מבקשים שקיפות גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 שותפות.  את לא מבקשת שום מר חיים ברוידא: 

 

 -חיים, זה הופיע בסדר היום חיים גולדמן:  מר

 

  -אני לא מבקשת שותפות, אני מבקשת גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה הופיע בסדר היום, אני מבקש להצביע על הוק, ז-אי אפשר לשנות סעיף אד מר חיים גולדמן: 

 זה. 

 )מדברים יחד(  

 

 קציב לא עבר. ... אני רוצה להצביע בעד, זו הסיבה למה הת : אנה פוזמנטירגב' 

 

 חבר'ה אני רוצה לאשר את זה, אבל אני אאשר את זה כשאני אראה נתונים.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

שוב, אני רוצה לאשר את זה, אבל אני אאשר את זה כשאני  חיים אני אומר   מר ניר קריסטל: 

 אראה נתונים. תביאו את כל הפרויקטים שראית עם נתונים ונאשר אותם.  

 

   -... תרשום למעלה, חיים גולדמן פגע בתושבי העיר. אני מבקש להצביע מר חיים גולדמן: 
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כותרת   מר ניר קריסטל:  רוצה  אתה  אם  רגע  רוצה,  אתה  גולדמן  אתם  חיים  אם  נגד.  להצביע 

   -רוצים לפתור את הבעיה

 

 אני מת על כותרת.   מר חיים גולדמן: 

 

 . אין בעיה, אז קיבלת אותה  מר ניר קריסטל: 

 

 הרי חצי שנה אתם עושים כותרות. זאת דעתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל רגע, תרשה לי רגע רק להשלים את המשפט ברשותך.  מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.  ן: מר חיים גולדמ

 

  -אם אנחנו רוצים להיות ענייניים  מר ניר קריסטל: 

 

 אתם לא ענייניים. אתם לא ענייניים.  מר חיים גולדמן: 

 

אנחנו רוצים כולנו. אנחנו רוצים בעתיד, אנחנו רוצים להשתפר ולהפוך להיות  ניר קריסטל: מר 

מחיר על יד כל אחד מהם. בסוף  כאלה, בסדר? אז אני מציע שאת כל הפרויקטים שהוא מנה, יהיה תג

   -יהיה סך הכל

 

 יש תג מחיר.  מר חיים ברוידא: 

 

 ועל זה נצביע.  מר ניר קריסטל: 
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  -יש תג מחיר, בוא אני אגיד לך ידא: מר חיים ברו

 )מדברים יחד( 

 

 לא, אני לא מאשר בדיעבד.  מר ניר קריסטל: 

 

 . האישורים בדיעבד האלה לא נראים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  3אתה רוצה אני מוכן להתחיל איתך במינוס  מר ניר קריסטל: 

 

 ... את הנתונים הכול יהיה בסדר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חבר'ה, חבר'ה, טוב חבר'ה לי זה טוב, לא משנה, חבר'ה טוב. אני הקראתי את  ר חיים ברוידא: מ

 הדברים. אנחנו מצביעים כרגיל. חבר'ה אנחנו הולכים להצבעה. 

 

  -אה אתה לא רוצה בצורה עניינית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תכל... אני ניסיתי להגיע, אני ניסיתי להגיע. כל מי שיס מר חיים ברוידא: 

 

נתונים מר ניר קריסטל:  לנו  תעביר  אפשר.    חיים,  אפשר,  זה,  את  ונפתור  טלפוני  סבב  ותעשה 

לצורך   טלפוני  סבב  לעשות  כרגע  לבקש  יכולה  המועצה  מחר  הנה  זה  את  תקבלו  נתונים.  השלמת 

 מאושר, אבל תעבירו חומר. 

 )מדברים יחד( 
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 ו חומר.  אם אתם רוצים להיות ענייניים תביא מר ניר קריסטל: 

 

 ואני מזכירה את ההתחייבות להוריד את הנצנצים שהוא שם על העצים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מוכן.  מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה יש לכם. סעיף סעיף והמחיר שלו.  הנה   מר אילן כהן:

 

   -תקשיבי רגע לגבי מר חיים ברוידא: 

 

 וצה ללמוד את זה, מה יש לך? לא, אנחנו מחכים, אני ר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה יש לי...   מר אילן כהן:

 

 היא רוצה לעשות עבודת מטה. היא רוצה לעשות עבודת מטה. מר חיים גולדמן: 

 

 לסכם שאנחנו מקבלים את החומר?  אפשר    דוברת:

 

   -אישור תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה ותחזוקת תאורה בעיר, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 ... את זה פעמיים למה לא נתנו...  : אנה פוזמנטיר גב'

 

  -סליחה מר חיים גולדמן: 
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ההתעקשות   : אנה פוזמנטירגב'  איתי.  תתווכח  אל  לא...  גם  הזאת  בההתעקשות   2-הזאת... 

 הישיבות, כי אני צפיתי בסרטונים והתעקשו...  

 

   -חיים הקריא את זה גם בישיבה הקודמת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל למה לא לתת את זה להסתכל, אני רוצה לדעת.   : אנה פוזמנטיר' גב

 

   -הנה יש לך להסתכל מה את רוצה, הקראתי לך מר חיים ברוידא: 

 

   -... הצללות הסתכלת, תב"ר גינות משחקים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אכפת לך מה אני רוצה לראות? תודה רבה, אם בשמחה אז תעביר לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 -חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 ... התאורה של הבית, לא את התאורה של העירייה.    מר ארז ברט: 

 

 יש לנו את החומר או שאתם רוצים להצביע?  אתם רוצים לדחות את זה ולהג מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 צר לנו, אין מה לעשות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ע, אתם רוצים לדחות את זה? אתה רוצה להצביע על זה כמו שזה?  רג מר ניר קריסטל: 
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  -לא, אני רוצה להצביע בשביל זה. אני חושב שהציבור צריך לשמוע מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעיה. שהציבור ישמע.  יר קריסטל: מר נ

 

  -אתה מבין, חיים גולדמן אומר לו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הציבור יבין איך הוא עושה עבודה.  אין בעיה,  מר ניר קריסטל: 

 

 מה חיים גולדמן אומר ואתה קופץ לדום?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 ולדמן אמר.  מה חיים ג מר חיים ברוידא: 

 

בתקופה   מר חיים גולדמן:  אחד  כל  לדום.  קופץ  ביילסקי  זאב  אומרת  את  יודעת.  את  מה  כן, 

 שלו. 

 

 ריך. אש מר ניר קריסטל: 

 

שאת    ואללהתתרגלי.   מר חיים גולדמן:  חבל  זה  תתרגלי,  את  ולהוריד  להפנים  מצליחה  לא 

 לקישקש, אבל תתרגלי.  

 

 אשריך גולדמן.   מר ניר קריסטל: 
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  -עכשיו מעבר לחיים גולדמן לא חיים גולדמן, את כל הזמן מדברת חיים גולדמן: מר 

 

 אתה עושה לי עם האצבע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

, את כל הזמן מדברת על מינהל... פה נשלח סדר סליחה, את כל הזמן מדברת מר חיים גולדמן: 

  -יום. נשלח או לא נשלח? קיבלתם אותו

 

 אפשר להוריד דברים.   : גב' רונית ויינטראוב

 

קיבלתי.  מר חיים גולדמן:  גם  אני  יפה.  נכון?  החוק,  פי  על  זמן  מספיק  אותו  קיבלתם  סליחה, 

 ום זה תב"ר אחד גדול ומושלם.  לפי סדר הי

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואת זה אני רוצה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -פעם הבאה, ראש העיר יחליטאת רוצה ב מר חיים גולדמן: 

 

 לגיטימי. אתם רוצים ככה, תעבירו את זה אחרת.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה.  הם יפצלו את  מר חיים גולדמן: 
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 סבבה, אין שום בעיה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ישלחו לנו בסדר יום. סבבה.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה הבעיה להגיע להסכמה עכשיו?   מר אילן כהן:

 

 אין בעיה.  ריסטל: מר ניר ק

 

 לא, לא, תנו לי לדבר.    מר אילן כהן:

 

 בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -ר תב"רלהגיע להסכמה עכשיו תב"  מר אילן כהן:

 

 אי אפשר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ולנצנצים שאתם לא רוצים  מר אילן כהן:

 

 זה לא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את כל החומר, ואני אקרא אותו בנחת, אני אצביע. כשאני אקבל  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל הבעיה עכשיו לראות את זה?   מר אילן כהן:
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  -אנחנוכי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ואני מוכן לעשות את זה גם בטלפון.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא יכולה לקרוא את זה בזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

שאתם רוצים. לא, לא התעקשות נגד, אמרתי לך אני מוכן  אבל אין בעיה, מה   מר ניר קריסטל: 

 גם לעשות את זה בטלפון.  

 

   -אבל בזה שאתם דוחים  מר אילן כהן:

 

   -אני רוצה לראות ר קריסטל: מר ני

 

תאורה   מר חיים ברוידא:  ולתחזוקת  תאורה  ושדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור  חבר'ה  טוב 

 בעיר. 

 

  -ייפגע במישהיחס ושלום...   מר אילן כהן:

 

 חברת המועצה מירב מאיר, בעד או נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 שרה אז נגד.  לצערי בגלל שלא קיבלתי את הצעת הפ גב' מירב מאיר: 

 

   -אני הצעתי לכם הצעת פשרה ואמרתי לכם מר חיים ברוידא: 
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 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואני חוזר ואומר,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מחפש הצעת פשרה, אני מחפש את הנתונים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אני מוכן להוריד, אני עכשיו מוכן להוריד מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, הצבענו, הצבענו.   טל: מר ניר קריס

 

 נגד, התחלנו הצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  4,680,000-כאן מ₪ עכשיו    300,000-אני חוזר ואומר אני מוכן להוריד את ה מר חיים ברוידא: 

₪, להוריד את מה שאתם לא אוהבים, ואני חושב שהציבור כן אוהב. חוזר ואומר,   4,380,000-₪ ל

מת עדיין  אתם  לא  אם  ואתם  התאורה,  את  מבקשים  פה  שתושבים  ומוכנים  הזה  הדבר  על  לבטים 

 מוכנים, הצלחתם.  

 

  -נשמח לאשר את זה על סמך נתונים גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -נשמח לאשר את זה על סמך נתונים ר קריסטל: מר ני

 

 שיהיו לפנינו.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 כשתעבירו אותם.   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪, אני רוצה לראות.   300,000אתה יכול להגיד לי  רונית ויינטראוב: גב' 

 

  -אתה מוזמן להביא את זה בפעם הבאה מפורט, נשמח מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, חבל, חבל.   : מר חיים ברוידא

 

  -תביא מפורט ושקוף ויבוא לציון גואל גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אוקיי, מירב, מירב מר חיים ברוידא: 

 

 נשמח גם לאשר בסבב טלפוני.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

תאור מר חיים ברוידא:  ושדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור  סלוצקי,  דבי  ולתחזוקת  אוקיי  ה 

 תאורה בעיר.  

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

ולתחזוקת תאורה  נגד. עמית צור, אישור תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה   מר חיים ברוידא: 

 בעיר. 
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 נגד.   מר עמית צור: 

 

נגד. רונית ויינטראוב, אישור תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה ולתחזוקת   מר חיים ברוידא: 

 תאורה בעיר.

 

בערפל   גב' רונית ויינטראוב:  יכולה  לא  אני  הנתונים,  את  לי  שאין  העובדה  רק  לאור  נתונים, 

 -יה את כל הנתוניםבשקיפות, נגד ואני אשמח לאשר כשיה

 

 ₪ הוא אמר.   ₪4,380,000 הוא אמר.  4,380,000  מר אילן כהן:

 

 מול העיניים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -וצה להסביר לך דבר אחד, הציבור לא מעניין אותו הדעות שלךרונית אני ר מר חיים ברוידא: 

 

 לא ביקשתי ממך הרצאות פוליטיות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא מעניין. אוקיי אנחנו ממשיכים.  יים ברוידא: מר ח

 

 דבר איתי לעניין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם מנותקים.   מר חיים ברוידא: 

 

 סדר יום, יכולת לבקש. לבוא להגיד אני רוצה...  קיבלת  גב' מיכל ברם:

 



 לוגו חברת התמלולרעננה                                                                                         עיריית
 24.02.2022מועצה שלא מן המניין  ישיבת

 
 

 136 
 

ב מר חיים ברוידא:  תאורה  ולתחזוקת  תאורה  ושדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  ניר אישור  עיר, 

 קריסטל. 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואני אשמח לקבל את כל החומר.  מר ניר קריסטל: 

 

מאור מר חיים ברוידא:  תב"ר  איילת    אישור  בעיר,  תאורה  ולתחזוקת  תאורה  ושדרוגי  רחובות 

 ארז סגן. 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר, אלי נגד. אישור תב מר חיים ברוידא: 

 אלוש. 

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

ולתחזוקת תאורה בעיר, ארז   נגד. אישור תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה מר חיים ברוידא: 

 ברט. 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 
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ולתחז מר חיים ברוידא:  תאורה  ושדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור  בעיר,  נגד.  תאורה  וקת 

 רחמים שלום. 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 את התב"ר הזה, זה מיותר. לא צריך   מר אלי אלוש:

 

רחו מר חיים ברוידא:  מאור  תב"ר  אישור  בעיר,  נגד.  תאורה  ולתחזוקת  תאורה  ושדרוגי  בות 

 מיכל ברם. 

 

 ה וכמה, אני בעד.  היות והוצג פירוט מאוד מסודר של איזה עמודים איפה למ  גב' מיכל ברם:

 

 יצא פה מסודר לחלוטין.   מר חיים ברוידא: 

 

 אמרתי.   גב' מיכל ברם:

 

צריכים להראות את ההחלטות  יצא פה מסודר לחלוטין, וזה טוב למי שאנחנו   מר חיים ברוידא: 

 פה. אישור תב"ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר, אנה פוזמנטיר. 

 

 ₪ על הנצנצים.   300,000בעד, בתנאי שבאמת...  : טיראנה פוזמנגב' 

 

   -אז אני אומר עוד פעם אני הורדתי את זה מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 והתחייבתי לדברים האלה.  רוידא: מר חיים ב

 

 שיהיה כתוב וזה יורד וזה מחויב.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

הזאתי היא תאורה שנעשית על ידי אחד האנשים היותר   בסדר. אגב, התאורה מר חיים ברוידא: 

 מפורסמים במדינת ישראל, מעצב תאורה, איך קוראים לו? 

 

 גיל טייכמן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לפעמים זה מתאים, לפעמים זה מתאים : נה פוזמנטיראגב' 

 

 אז אני אומר עוד פעם, זאת דעתך.  מר חיים ברוידא: 

 

 טעם וריח אין מה להתווכח.  על  : גב' דרורה כהן

 

 לא, אבל זה לא עניין של טעם זה עניין של סנוור.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה עניין שמסנוור. ואני שמעתי את זה הרבה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ?  92%הזה  בסדר אנה, זאת דעתך ואנחנו עשינו סקר, ואמרתי לך, קובי כמה מר חיים ברוידא: 
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 כן.   מר קובי:

 

במקרה    92% מר חיים ברוידא:  טועים  שאתם  להיות  יכול  כנראה  אז  מהתאורה.  רצון  שביעות 

  -ובות ושדרוגי תאורההזה. דרורה כהן, אישור תב"ר מאור רח

 

 בעד, אבל תגיד לי כמה עולה המנורה.   : גב' דרורה כהן

 

דרורה   מר חיים ברוידא:  בעיר  תאורה  רחובות ולתחזוקת  מאור  תב"ר  אישור  כהן,  אילן  כהן. 

 ושדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה בעיר.  

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

תב"ר מר חיים ברוידא:  אישור  גולדמן,  חיים  ולתחזוקת   בעד.  תאורה  ושדרוגי  רחובות  מאור 

 תאורה בעיר.  

 

 אם זה אור צהוב אני בעד, אם זה אור לבן אני גם בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

תאורה   מר חיים ברוידא:  ולתחזוקת  תאורה  ושדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור  עייאש,  לורן 

 בעיר. 

 

 בעד.  מר משה עייאש לורן: 

 

ענב מר חיים ברוידא:  ולתחזוקת בעד.  תאורה  ושדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור  הוכברג,  ר 

 תאורה בעיר.  
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 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

בעד.  חבעד.   מר חיים ברוידא:  מה יים  פעם,  עוד  ולומר  ולבוא  הישיבה  את  לסיים  רוצה  אני 

 שכרגע מתרחש פה זו פגיעה בתושבי רעננה.  

 

 זה דמוקרטיה.    מר אלי אלוש:

 

ארז  א: מר חיים ברויד חבר'ה  חושב,  מכם  מישהו  ואם  חושב,  מישהו  ואם  חושב,  מישהו  ואם 

רב תודה  טועים.  אתם  לכם,  תורם  שזה  חושב  מכם  מישהו  הייתה  ואם  תודה  לכולם,  טוב  וערב  ה 

 ישיבה מאוד מוצלחת מבחינתי. 

 :הצבעה

  8 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

ר מאור רחובות ושדרוגי תאורה ולתחזוקת תאורה  תב"לאשר  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

 בעיר. 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


